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MUTTAŞ DENİZCİLİK'TEN FTSO'YA ZİYARET 

CUMHURBAŞKANI RECEP TAYYİP ERDOĞAN'DAN 
ÇOCUK YARDIMI AÇIKLAMASI "HER AY 5 BİN LİRA”

FETHİYESPOR, İKİNCİ YARI 
HAZIRLIKLARINI TAMAMLADI
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CHP Feth�ye Kadın Kolları 
Başkanı Ayşe Devr�m Öztürk 
ve yönetimi, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler günü ve Beşkaza 
Gazetesi'nin devri nedeniyle 
Fethiye TV'yi ziyaret etti. 
Ziyarette gazetecilik 
mesleğinin önemi ve zorlukları 
üzerine sohbet edildi. 
CHP Feth�ye İlçe Kadın Kolları 
Başkanı Ayşe Devrim Öztürk 
beraberinde yönetim kurulu 
üyeleri, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler günü dolayısıyla 
Fethiye TV ekibine ziyarette 
bulundu. Başkan Öztürk, basın 
mensuplarının kamuoyunun 
doğru bilgilendirilmesindeki 
rolüne dikkat çekerek, 
gazetecilerin haklarının 
korunması gerektiğine vurgu 
yaptı. Karşılıklı fikir 
alışverişiyle süren ziyarette, 

CHP FETHİYE KADIN KOLLARI'NDAN 
FETHİYE TV'YE ANLAMLI ZİYARET

Başkan Öztürk, gazetecilerin özverili çalışmalarını takdirle 
karşıladığını belirtti.  Feth�ye TV ek�b�, naz�k z�yaretten duyduğu 
memnun�yet� d�le get�rerek, CHP Kadın Kolları Başkanı Öztürk 
ve yönetimine teşekkürlerini iletti. HABER / ELİF OTURAKCI

Profilo Ol�vett� markalı OL modell� BB-00024189 s�c�l numaralı Ödeme kayded�c� c�haz 
levhasını ve yazarkasa mı kaybett�m. Hükümsüzdür. HAYRET ACU  -  37681972418

ZAYİ İLANI

Feth�ye'de yen�l�kç� fik�rler� 
desteklemek ve g�r�ş�mc�l�k 
ekos�stem�n� büyütmek için 
hayata geçirilen Lidea 
Girişimcilik Programı, iş 
dünyasının önde gelen isimleri 
ve girişimcilerin yoğun ilgisiyle 
toplantısını gerçekleştirdi. 

Feth�ye H�pokampüs, bölgen�n 
g�r�ş�mc�l�k ekos�stem�ne 
öncülük edecek Lidea 
Girişimcilik Programı için 
düzenlenen toplantı ve kokteyl 
etkinliğine ev sahipliği yaptı. İş 
dünyasının önde gelen 
isimleri, girişimciler ve 
yatırımcıların yoğun ilgi 

LİDEA GİRİŞİMCİLİK PROGRAMI TOPLANTISI YAPILDI

gösterdiği etkinlik, bölgede 
yenilikçi fikirlerin 
desteklenmesi adına önemli 
bir adım olarak değerlendirildi.
Programın açılış konuşmasını, 
etkinliğin ev sahibi 
Hipokampüs'ün kurucusu 
Eşref Aktaş gerçekleştirdi. 
Aktaş, Fethiye'de girişimcilik 
kültürünü güçlendirmek ve 
inovasyonu desteklemek için 
hayata geçirilen Lidea 
Girişimcilik Programı'nın 
bölgeye kazandıracağı 
yeniliklerden bahsetti.
Açılış konuşmasının ardından 
programın partnerler�nden 
L�kya İş İnsanları Derneğ� 

Başkanı Volkan Büber ve 
Proje Yöneticisi Ercan Altuğ 
Yılmaz katılımcılara hitap etti.
“Ek�p Üyeler� Projeler�yle 
Güçlü B�r Şek�lde İlerl�yor"
Volkan Büber konuşmasında, 
"Şu anda programımız, yen� �ş 
dalları yaratmaya odaklanmış 
durumda. Bu bölgede daha 
önce yapılmamış bir girişimi 
hayata geçirmek cesaret 
isteyen bir işti. Ancak 
geldiğimiz noktada, tüm ekip 
üyeleri projeleriyle güçlü bir 
şekilde ilerliyor. Gerçekten 
etkileyici ve umut vaat eden 
projeler var," ifadelerini 
kullandı.

L�dea G�r�ş�mc�l�k Programı 
Ned�r?
L�dea G�r�ş�mc�l�k Programı, 
Feth�ye'de başlatılan ve 
bölgesel inovasyon ile iş 
gelişimini teşvik etmeyi 
amaçlayan bir girişimcilik 
platformu olarak dikkat çekiyor. 
Yenilikçi fikirleri olan 
girişimciler ve start-up'ları 
desteklemek amacıyla 
tasarlanan program, 
katılımcılara iş dünyasına 
hazırlanma ve sürdürülebilir 
büyüme için gerekli araçları 
sunmayı hedefliyor.

Yöresel sanatçılar ve halk oyunları 
ek�b�, Seyd�kemer'de düzenlenen 
türkü şöleninde unutulmaz bir 
geceye imza attı.
Seyd�kemer �lçes�nde düzenlenen 
türkü şöleni, yöresel sanatçıların 
sahne performansları ve halk 
oyunları gösterileriyle katılımcılara 
unutulmaz bir gece yaşattı. 
Seydikemer Kaymakamlığı, 
Seydikemer Belediyesi ve 
Seydikemer Postası Gazetesi iş 
birliğiyle 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü dolayısıyla 
organize edilen etkinlik, Spor 
Salonu'nda gerçekleşti. Şölen, 
yöresel sanatçıların seslendirdiği 
türküler ve halk oyunları ekibinin 
sergilediği renkli performanslarla 
şenlendi. Etkinliğe katılanlar, 
türkülerle dolu coşkulu bir 
atmosferde bir araya gelmenin 
mutluluğunu yaşarken, programın 
sonunda tüm sanatçılar ve halk 
oyunları ekibi büyük alkış aldı.
"Doğru Haber�n Önemi Daha 
Fazla Arttı"
Etk�nl�kte konuşma yapan 
Seyd�kemer Kaymakamı Yıldız 

SEYDİKEMER'DE GAZETECİLER 

GÜNÜNDE TÜRKÜ ŞÖLENİ
Büyüker, bilgiye ulaşımın 
kolaylaştığı günümüzde doğru ve 
güvenilir habere erişimin her 
zamankinden daha önemli hale 
geldiğini vurguladı. Basın 
çalışanlarının toplum için 
üstlendiği önemli rolü takdirle 
karşılayan Büyüker, "Bu anlamlı 
günü taçlandıran güzel bir 
etkinlikle birlikteyiz. Basın 
hayatında değerli arkadaşlarıma 
başarılar diliyorum. Kamuoyunun 
gözü, kulağı ve sesi olmaya 
devam edeceğiniz nice günler 
diliyorum," ifadelerini kullandı.
Geleneksel Hale Get�r�lecek
Seyd�kemer Postası Gazetes� 
sah�b� Zeker�ya Şah�n �se 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü'ne özel 
düzenlenen bu tür etkinlikleri 
geleneksel hale getirmeyi 
hedeflediklerini belirtti. Şahin, 

etkinliğe destek veren herkese 
teşekkür ederek, basın 
çalışanlarının emeklerinin 
önemine dikkat çekti. Haber Merkezi

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
Cengiz Bektaş Kent Belleği 
yanındaki yaklaşık 14 bin 
metrekare arazi üzerine farklı 
özelliklerde iki park alanı yaparak 
Muğla'ya yeni yaşam alanları 
kazandırıyor.
Muğla'nın 13 �lçesinde sağlıktan 
ulaşıma, yollardan kültür 
merkezlerine yatırımlarına devam 
eden Büyükşehir Belediyesi 
ailelerin çocukları ile vakit 
geçireceği yeşil alan ve parkların 
yapımına devam ediyor. 
Büyükşehir Belediyesi Cengiz 
Bektaş Kent Belleği yanındaki biri 
8 bin 300 metrekare diğeri 5 bin 
673 metrekare olan iki arazisine 
farklı özelliklerde iki yeni park 
yapıyor. Planlanan çalışmalar ile 
yaklaşık 14 bin metrekare alanda 
ailelerin çocukları ile keyifli vakit 
geçireceği, çocukların birlikte 
oynayabileceği farklı özelliklerde 
iki park daha vatandaşların 
hizmetine sunulacak.
Muğla Büyükşehir Belediyesi'nin 
ilk olarak planladığı park Cengiz 
Bektaş Kent Belleği AVM'ler 
tarafında 8 bin 300 metrekarelik 
arazi üzerine yapılacak. AVM'ler 
tarafında bulunan park alanında 
çocuk oyun grupları, oturma 
alanları, bitki heykelleri ve 
dinlenme alanları olacak.
Büyükşeh�r Beled�yes�'n�n Ceng�z 
Bektaş Kent Belleğ� Bölge Trafik 
Kavşağı tarafındaki 5673 
metrekare arazi üzerinde 

BÜYÜKŞEHİR'DEN İKİ YENİ NEFES ALANI

planladığı park alanı ise Muğla 
haritası şeklinde Muğla'nın 13 
ilçesinin bulunduğu ve 13 ilçenin 
önemli tarihi yapılarının, kültür 
varlıklarının minyatür olarak yer 
alacağı Mini Muğla Temalı Park 
Alanı olacak. Parka gelen 
vatandaşların Muğla'nın tarihi 
yerlerini bir alanda topluca 
görebilmesi ve çocuk park 
alanında birlikte keyifli zaman 
geçirmesi hedefleniyor.
Başkan Aras; "Çocuklarımız 
eğlenecek, aileleri ile keyifli vakit 
geçirecek"
Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Aras doğal 
güzellikleri ile korunması gereken 
bir şehir olan Muğla'ya iki yeni 
yaşam alanı kazandırmak için 
kolları sıvadıklarını söyledi ve bu 
yaşam alanlarında çocukların 
aileleri, akranları ile keyifli vakit 

geçireceklerini belirtti. Başkan 
Aras; "Bir şehri planlarken 
yollarından yerleşim alanlarına, 
sağlık kuruluşlarından yeşil 
alanlarına kadar her ayrıntı 
düşünülmeli ve özellikle son 
yıllarda artan nüfusa göre 
hemşehrilerimizin aileleri ile nefes 
alacağı alanlara daha fazla önem 
verilmelidir. Büyükşehir Belediyesi 
olarak vatandaşlarımız için birçok 
hizmeti hayata geçirirken yeşil 
alanlara, parklara yani nefes 
aldıran yaşam alanlarına daha 
fazla önem veriyoruz. Menteşe 
ilçemizde toplam 14 bin metrekare 
arazi üzerinde iki alanda farklı 
özelliklerde iki yeni yaşam alanı 
yapıyoruz. Muğla'mızın tarihi 
zenginliklerini de yansıtacak 
parkımızda çocuklar eğlenirken 
öğrenecek, aileler de keyifli vakit 
geçirecek." dedi. Haber Merkezi
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Feth�ye'de 200 gram ekmeğ�n 
12,50 TL olması �çin bakanlığa 
teklif sunan Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası ile Esnaf Odası 
karar için bakanlıktan yanıt 
bekliyor. Şuan ise 250 gram 
ekmek 10 TL'den satılıyor. 
Feth�ye'de 2025 yılında ekmek 
fiyatlarının bel�rlenmes�yle �lg�l� 
gel�şmeler devam ed�yor. 
Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası (FTSO) �le Feth�ye 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası, 
200 gram ekmeğ�n 12,50 TL 
olması yönünde fiyat önerisini 
bakanlığa sundu. Konuyla ilgili 
açıklama yapan FTSO 
Başkanı Osman Çıralı, sürecin 
detaylarını paylaştı. 
"200 Gram Ekmek 12,50 TL 
Olsun D�ye Kom�syona 
Sunduk"
Osman Çıralı, ekmek 
fiyatlarına �l�şk�n sürecin sıkı 
bir şekilde yürütüldüğünü 
belirterek, "En çok şikayet 
aldığımız konulardan biri 
ekmek fiyatları. Ancak fiyatı 
kafamıza göre 
belirleyemiyoruz, bakanlığın 
onay vermesi gerekiyor. Şu 
anda 250 gram ekmek 10 TL. 

FETHİYE'DE YENİ YILDA EKMEK 
  FİYATLARINA ZAM BEKLENİYOR

Geçtiğimiz günlerde bir 
toplantı gerçekleştirdik ve 200 
gram ekmek 12,50 TL olsun 
diye komisyona sunduk. 
Komisyona Ticaret İl 
Müdürlüğü, İlçe Tarım 
Müdürlüğü, belediye, esnaf 
odası ve ticaret odası katılıyor. 
Esnaf odası ve ticaret odası 
olarak teklifimizi bakanlığa 
ilettik. Şimdi yanıt bekliyoruz." 
dedi.
"Fırıncılar Mağdur"
Çıralı, fırıncıların artan 
mal�yetler neden�yle büyük 
sıkıntılar yaşadığını 
vurgulayarak, "Fırıncılarımız 
gerçekten mağdur. Üç yıl önce 
etin kilogram fiyatı 60 TL iken 
bugün 600 TL oldu. O dönem 
ekmek 5 TL'ydi, şimdi 10 TL. 
Ancak sadece ekmeğin fiyatı 
üzerinde durulduğu için 
yetkimizi kullanamıyoruz. 
Bakanlıktan onay geldiği 
takdirde 200 gram ekmek 
12,50 TL olacak. Eğer onay 
gelmezse kaymakamlık 
devreye giriyor, yine sonuç 
alınamazsa mahkemeye 
başvurmak zorunda kalıyoruz." 
diye konuştu. HABER: ESRA KAPICI

Feth�ye ve Dalaman �lçeler�n� 
b�rb�r�ne bağlayan ve 
vatandaşlar tarafından "Del� 
Dumrul Tüneli" olarak 
adlandırılan Göcek Tüneli'nde 
geçiş ücretine yeni bir zam 
daha yapıldı. Geçtiğimiz yıl 
içinde üç kez zamlanan tünel 
geçiş ücreti, 2025 yılının ilk 
ayında bir kez daha artırıldı. 
Birinci sınıf araçlar (otomobil) 
için geçiş ücreti 60 TL'ye 
yükseltildi.Geç�ş Ücretleri Hızla 

GÖCEK TÜNEL ÜCRETİNE  

YİNE REKOR ZAM! 

Artıyor Göcek Tünel�'n�n geç�ş 
ücretleri son bir yıl içinde 
astronomik bir şekilde 
yükseldi. 2024 yılının 
başlarında birinci sınıf araçlar 
için 15 TL olan geçiş ücreti, 7 
Ocak 2024'te yapılan zamla 25 
TL'ye, 15 Mayıs 2024'te ise 35 
TL'ye çıkmıştı. Yıl sonunda 41 
TL'ye ulaşan ücret, yeni yılın 
başında bir kez daha 
zamlanarak 60 TL oldu.

Feth�ye'de öğretmenler, yüzde 
11,54'lük maaş zammını 
protesto ederek, en düşük 
memur maaşının 79.000 TL'ye 
çıkarılmasını talep ettiler. 
Feth�ye Beled�yes� Özer Olgun 
Kültür Merkez�'nde b�r araya 
gelen öğretmenler, yüzde 
11,54'lük maaş zammını 
protesto etmek için iş bırakma 
eylemi gerçekleştirdi. Birçok 
eğitim sendikasının ortak 
katılımıyla düzenlenen basın 
açıklamasına, CHP Fethiye 
İlçe Başkanı Mustafa Koyuncu 
da destek verdi. Eylemde 
öğretmenler, geçim sıkıntısını 
ve yaşadıkları ekonomik 
zorlukları dile getirerek, en 
düşük memur maaşının 
yoksulluk sınırının üzerine 
çıkarılmasını ve maaşların en 
az 79.000 TL seviyesine 
yükseltilmesini talep etti. 
Katılımcılar, "Emeğimizin 
değersizleştirilmesine, yaşam 
şartlarımızın ağırlaştırılmasına 
sessiz kalmayacağız" diyerek 
taleplerini bir kez daha yüksek 
sesle ifade etti.

Fethiye Özer Olgun Kültür 
Merkezi Salonu önünde bir 
araya gelen KESK'e bağlı 
sendikaların üyeleri ile Eğitim 
Sen, Eğitim İş ve Hürriyetçi 
Eğitim Sen üyeleri açıklanan 
2025 yılı memur zamlarına 
tepki gösterip, halaylı eylem 
yaptılar. Eğitim Sen adına 
Ayşin Ragıpoğlu, Eğitim İş 
adına Uğurcan Küçükala ve 
Hürriyetçi Eğitim Sen adına ise 
Şerife Özdemir'in basın 
açıklamalarını okuduğu 
eylemde "TÜİK'in açıkladığı 
%44,38'lik yıllık enflasyon 
oranı, çarşıda, pazarda 
yaşadığımız gerçeklerle asla 
bağdaşmamaktadır. Halkı 
yanıltan bu sahte rakamlarla 
bizleri sefalete mahkûm 
etmeye çalışanlara karşı 
susmayacağız! Yalanlarla 
örülmüş bu sistemi 
reddediyoruz ve emeğimizin 
onurunu korumak için 

FETHİYE'DE ÖĞRETMENLER İŞ BIRAKMA EYLEMİ YAPTI
 

"GEÇİNEMİYORUZ!”
mücadele bayrağını 
yükseltiyoruz!" ifadeleri 
kullanıldı.
"TÜİK Rakamları Halkın 
Gerçekleriyle Uyuşmuyor"
Ortak basın açıklamasında, 
öğretmenler TÜİK'in açıkladığı 
%44,38'lik yıllık enflasyon 
oranının, piyasadaki 
gerçeklerle bağdaşmadığını 
vurgulayarak, "Halkı yanıltan 
sahte rakamlarla bizleri sefalet 
koşullarına mahkûm etmeye 
çalışanlara karşı 
susmayacağız. Bu yalanlarla 
örülmüş düzeni kabul etmiyor 
ve emeğimizin onurunu 
korumak için mücadele 
bayrağını yükseltiyoruz." 
"Bu Zam Değ�l Sadaka"
Kamu emekç�ler�ne yapılan 
%11,54 oranındak� maaş 
zammını "traj�kom�k" olarak 
n�teleyen öğretmenler, bu 
düzenin toplumun geniş 
kesimlerini mağdur ettiğini 
belirtti. Artan hayat pahalılığına 
dikkat çeken katılımcılar, 
"Market raflarından ulaşım 
ücretlerine kadar her alandaki 
zamlar, emekçilerin cebine her 
gün biraz daha yük bindiriyor. 
Kamu emekçileri, maaşlarını 
hangi ihtiyaçlarına 
yetiştireceğini şaşırmış 
durumda."
"K�ra Artışları Vatandaşların 
Barınma Hakkını El�nden 
Alıyor"
Eylemde, artan k�ra fiyatlarının 
barınma hakkını tehd�t eder 
boyutlara ulaştığı 
vurgulanarak, öğretmenlerin 
öğrenciler gibi ortak ev 
tutmaya mecbur kaldığı ifade 
edildi. Hükümetin maaş 
zamlarının, yaşam koşullarını 
iyileştirmekten uzak olduğunu 
belirten öğretmenler, mevcut 
ekonomik politikaların 
sürdürülemez olduğunu 
söyledi.
"Emeğ�m�z�n Karşılığını 
İst�yoruz"
Öğretmenler, �nsanca 
yaşayab�lecekler� b�r maaş ve 

ad�l gel�r dağılımı talep ett�. 
Talepler arasında, barınma 
desteğ�, ücretsiz kreş, 
emeklilik haklarının 
iyileştirilmesi ve adil bir vergi 
sistemi yer aldı. Ayrıca, kamu 
kaynaklarının yandaş projelere 
değil halkın refahına ayrılması 
gerektiği, "Halkın alın teriyle 
oluşturulan kaynakların, rant 
projelerine ve yandaş 
şirketlere akıtılmasına artık 
tahammülümüz kalmadı. Bu 
düzenin değişmesi için 
mücadelemiz sürecek."
"Bu Mücadele Burada 
B�tmeyecek"

Eyleme katılan BASK, B�rleş�k 
Kamu İş, KESK, Hür Sen ve 
Asim Sen gibi sendikalar, tüm 
çalışanları birlikte mücadeleye 
davet etti. Öğretmenler, haklı 
taleplerinin yerine 
getirilmemesi durumunda 
eylemlerini büyüteceklerini ve 
meydanlarda olmaya devam 
edeceklerini ifade ettiler. 
"Sizler yediniz, hesabı biz 
ödemeyeceğiz! Emeğimizin 
hakkını alıncaya kadar 
mücadele etmeye kararlıyız." 
Eylem, geniş katılım ve güçlü 
dayanışma mesajlarıyla sona 
erdi. Haber Merkezi

Aranan Şahıslar Yakalandı
Feth�ye İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ekipleri, suç ve 
suçlulara yönelik 
gerçekleştirdiği operasyonla 
haklarında çeşitli suçlardan 
yakalama kararı bulunan üç 
kişiyi yakalayarak cezaevine 
teslim etti.
Feth�ye İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş Büro 
ekipleri, suç ve suçlulara 
yönelik yürüttükleri titiz 
çalışmalar sonucunda önemli 
bir operasyona imza attı. 
Operasyonda; dolandırıcılık ve 

FETHİYE EMNİYETİ'NDEN BAŞARILI OPERASYON

uyuşturucu madde suçları 
başta olmak üzere toplam 16 
farklı suçtan aranan ve 25 yıl 
hapis cezası bulunan E.S., 
uyuşturucu madde suçundan 
aranan ve 7 yıl hapis cezası 
bulunan E.Ç., ile 5 farklı 
suçtan aranan ve toplamda 12 
yıl hapis cezası bulunan M.T. 
ekiplerin başarılı 
operasyonuyla yakalandı. 
Gözaltına alınan şahıslar, 
çıkarıldıkları adli makamlarca 
işlemlerinin tamamlanmasının 
ardından Eşen Cezaevi'ne 
teslim edildi. Haber Merkezi

Feth�ye'de b�r grup gaz� M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli'nin 
"Türkiye'ye getirilirken her türlü 
hizmete hazırım diyen terörist 
başı buyursun terörün bittiğini 
ilan etsin. Bu çağrımı 
anlamayanlar, saptırmaya 
çalışanlar çoktur. Terörist 
elebaşı çıkıp tek taraflı silah 
bıraktığını ilan etmeli. Terörist 
başının tecridi kaldırılırsa gelsin 
TBMM'de DEM Parti Grup 
Toplantısı'nda konuşsun. 
Terörün tamamen bittiğini ve 
örgütün lağvedildiğini haykırsın. 
Bu dirayet ve kararlılığı 
gösterirse, Umut Hakkı'nın 
kullanımıyla ilgili yasal 
düzenlemenin yapılması ve 
bundan yararlanmasının önü de 
ardına kadar açılsın" sözlerine 
tepki göstererek basın 
açıklamasında bulundular. 
Feth�yel� b�r grup gaz� Feth�ye 
Beşkaza Meydanı Atatürk Anıtı 
önünde bir araya gelerek, basın 
açıklamasında bulundular. Basın 
açıklamasını Fethiye'de yaklaşık 
12 yıl Fethiye Muharip Gaziler 
ve Şehit Aileleri Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneği Başkanlığı 
yapan eski başkanı Namık Ünal 
yaptı. Ünal yaptığı basın 
açıklamasında; "Vatan için, 
Bayrak için birçok şehit verdik. 
Birçok da gazimiz var. Şehit 
analarının gözyaşları dinmedi. 
Biz bu sürecin bir an önce 
sonlandırılmasını istiyoruz." 
ifadelerini kullandı. 
"Bu Can�den Ne Medet 
Umuluyor"
Feth�ye Muhar�p Gaz�ler ve 
Şeh�t A�leler� Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneğ� Başkanlığı 
yapan esk� başkanlardan Namık 

BİR GRUP GAZİ, UMUT HAKKI TALEBİNE KARŞI ÇIKTI

Ünal ve Süleyman Şahin'in de 
katıldığı bir grup gazi MHP lideri 
Devlet Bahçeli'nin gündeme 
getirdiği teröristbaşı Öcalan'a 
umut hakkı talebi ile ilgili olarak 
basın açıklaması düzenlediler. 
Namık Ünal basın 
açıklamasında; "Son 1-2 aydır 
ülkemizde bir İmralı süreci 
gidiyor. İmralı'da aldığı 
kesinleşmiş hapis cezasını 
çeken terör elebaşı apo denilen 
50 bin kişinin ve bebeklerin 
katiliyle görüşmeler başladı. Bu 
caniden ne medet umuluyor. 
Anlamış değiliz. Bu süreç aha 
önceleri bir kaç defa denendi. 
Hiç bir sonuç alınmadı. Ne 
silahlar bırakıldı, ne de terör 
bitti. Terör daha da güçlendi. 
Teröristler çukur kazdı, hendek 
kazdı, tünel yaptı, mayın döşedi, 
bomba koydu. Şehitler geldi. 
Bundan da bir ders alınmamış. 
Bu süreçten biz gaziler ve şehit 
aileleri olarak rahatsızız. 
Üzüntülüyüz. Vatan için, Bayrak 

için birçok şehit verdik. Birçok 
da gazimiz var. Şehit analarının 
gözyaşları dinmedi. Biz bu 
sürecin bir an önce 
sonlandırılmasını istiyoruz." 
dedi.
"Bu Ha�nlere Fırsat 
Ver�lmeyecekt�r"
Ünal, ''Türk�ye Cumhur�yet� 
bugün dünden daha fazla olmak 
üzere �ç ve dış kaynaklı terör 
örgütlerinin tehdidi altındadır. 
Orta Doğu'da güçlü ve kuvvetli 
bir Türkiye emperyalist güçler 
tarafından istenmemektedir. Bu 
kapsamda terör örgütlerinin 
hedefi ülkede karışıklık 
çıkartmak Türk ordusunu 
yıpratmak, Türkiye 
Cumhuriyeti'ni ekonomik ve 
iktisadi alanda zayıf bir ülke 
haline getirmek dolayısıyla 
emperyalist güçlerin menfaatleri 
doğrultusunda sömürü planı 
olan Sevr'in gerçekleşmesini 
sağlamaktır. Aziz Türk milleti ve 

onun kahraman ordusu bu 
hainlere hiçbir zaman fırsat 
vermeyecektir. Her geçen gün 
daha da güçlenen şan ve şeref 
timsali Türk ordusu dün olduğu 
gibi yarın da vatanımızın 
hürriyet ve bağımsızlığımızın en 
büyük güvencesi ve 
dayanağıdır. Topraklarımızın bir 
daha istila edilmesine, 
bölünmesine, hürriyet ve 
bağımsızlığımıza göz 
dikilmesine ne biz ne de bizden 
sonraki nesiller hiçbir zaman 
müsaade etmeyecektir. 
İnanıyoruz ki kan dökülerek 
vatan olan bu topraklar, bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra 
da Türk milleti tarafından en 
kutsal emanet olarak 
korunacaktır." şeklinde konuştu.
Atatürk'ün Sözünü Hatırlattı
Esk� Başkan Namık Ünal, "Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk şunları 
söylemektedir: 'Milli 
bağımsızlığımızı, vatanın millet 
ile bölünmez bütünlüğünü 
muhafaza etmek maksadıyla 
vatanımızın her karış toprağına, 
kanlarını akıtan Türk tarihine 
altın sayfalar yazdıran 
gazilerimizin can veren 
şehitlerimizin hatıralarını 
yüceltmek onlara olan minnet ve 
şükran duygularımızı ifade 
etmek milli görevimizdir.' 
Gazilerimize sahip çıkmak ve 
saygılı olmak milletimizin 
tarihine ve mazisine bağlılığın 
bir ifadesidir. Burada sözlerime 
son verirken gazilerimize, şehit 
ailelerimize ve asil Türk milletine 
sonsuz sevgi ve saygılarımızı 
sunarız." dedi.

HABER / ELİF OTURAKCI
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Y�ne hergün ZAM'la uyanır olduk.. UMUT'lar söndü 

insanlarımızda. Asgari ücretli ve bilhassa emekliler hüzün 

dolu bakışlarla UZAKLARA bakar oldular.

    

      Bazen kend�m� sorguya çek�yorum.. Konuşuyorum kend� 

kend�me.. BU ÜLKEMİZDE YAŞADIĞIMIZ, YÜZLERİN 

GÜLMESİNİ SAĞLAYAN BİR OLAY VARMI SİZCE..? 

BİRTEK ÖRNEK GÖSTEREBİLİRMİSİNİZ..?

     Hergün yeni zamlarla uyanıyoruz. Petrole iki günde bir 

zam gelir oldu. Ev kredileri AZICIK inmiş.!. Ama boş durmuyor 

fırsatçılar.. Bu kredi konusu açıklanır açıklanmaz 500 bin TL 

zam yapıvermişler daire başına..! 

    

     Köprüler ve paralı yollara'da zam yapıverd� İKTİDARIMIZ.! 

''B�ze ne… b�z geçmiyoruz'ki diyeceksiniz TROLLER gibi..!!! 

Peşkeş çekilen bu köprüler ve yolların ZARARININ BİZİM 

CEBİMİZDEN ÇIKTIĞININ BİLE FARKINDA DEĞİL 

BEYİNSİZLER..! Dün bir sohbette bunu yaşadım ben.. 

Karşılık vermedim… doğruyu anlatmadım.. Sadece onun 

suratına bakarak acı acı gülümsedim. Oda mutluluktan 

güldüğümü zannetti biliyormusunuz.. Benim omzuma 

dokundu ''MERAK ETME REİS BU ÜLKEYİ UÇURACAK,,  

dedi…

''Görmüyormusun suriyeyi nasıl kurtardı ESAT'tan..,, 

''Hakkaten yahu,, demişim.! Suriyeyle ilgili ULUSLAR 

ARASI TOPLANTIYA BİLE BİZİ ALMADILAR,, 

diyemedim….

   Ve onuruma dokunan konu..Bebelere kıyan.. b�nlerce şeh�t 

verd�ğ�m�z PKK terör örgütü ile barışma çabasındayız. Tabiki 

BARIŞ en güzel duygu.! Ama günümüz şartlarında bana göre 

çok zor..!! Evladınızın katillerine GEL BARIŞALIM 

diyebilirmisiniz..? Ama bir taraftanda ülkemizde BARIŞIN 

YAŞANMASINI İSTİYORUM…Tabiki TAVİZ vermeden…!

  İktidar için CHP'den intikam almak çok kolay..! Şimdi bu 

oyun oynanıyor.. Ama dilerim biraz mantıklı düşünmeye 

çalışırlar. Birbirine düşman vatandaş toplulukları yaratmazlar.. 

Aydınlık günler geliverir.. Bende inanmıyorum ama; 

YAZIVERDİM İŞTE..!!!

Sevgiyle Kalın… 

   

HER AN MUTSUZLUĞU 
YAŞIYORUZ..!!!

Feth�ye'de haklarında 
kes�nleşm�ş hap�s cezası 
bulunan 3 hükümlü yakalandı. 
İlçe Emniyet Müdürlüğü 
ekipleri, aranan kişilerin 
yakalanmasına yönelik kent 
genelinde çalışma yürüttü. Bu 
kapsamda, hakkında 16 ayrı 
suçtan 25 yıl hapis cezası 

FETHİYE'DE 3 FİRARİ HÜKÜMLÜ YAKALANDI

bulunan firari hükümlü E.S, 
farklı suçlardan 12 yıl hapis 
cezası bulunan M.T. ile 
"uyuşturucu madde ticareti" 
suçundan 7 yıl kesinleşmiş 
hapis cezası bulunan E.Ç. 
yakalandı.
Hükümlüler, �şlemler�n�n 
ardından cezaev�ne gönderildi. 

Feth�ye'de hareket hal�ndek� 
tekne �ç�nde 25 düzens�z 
göçmen ve 2 göçmen 
kaçakçılığı şüphelisi yakalandı.
Feth�ye �lçes� açıklarında last�k 
bot �çerisinde bir grup 
düzensiz göçmen olduğu 
bilgisinin alınması üzerine 

 25 DÜZENSİZ GÖÇMEN VE 
2 GÖÇMEN KAÇAKÇISI YAKALANDI

görevlendirilen Sahil Güvenlik 
Botları tarafından hareketli 
fiber karinalı lastik bot 
durduruldu. Lastik bot 
içerisindeki 25 düzensiz 
göçmen ve 2 göçmen 
kaçakçısı şüphelisi yakalandı.

Haber Merkezi

Feth�ye'de b�r vatandaşın cep 
telefonu gasp ed�ld�, 
saldırganlar tutuklanarak 
cezaev�ne gönderildi. Olay anı 
güvenlik kamerasına yansıdı. 
Feth�ye'n�n Kes�kkapı 
Mahalles� Atatürk Caddesi 
üzerinde H.Ç. isimli vatandaş, 
cadde üzerinde yürüdüğü 
sırada iki şahıs tarafından önü 
kesilerek saldırıya uğradı. 
Şahıs cep telefonunun gasp 
edildiğini ve darp edilerek 
şüphelilerin olay yerinden 
kaçtığını söyleyip şikayetçi 
oldu.
Feth�ye İlçe Emniyet 

YAĞMA OLAYINA KARIŞAN 2 KİŞİ TUTUKLANDI

Müdürlüğü Asayiş Büro 
Amirliği ekipleri, olayla ilgili 
hızlı bir çalışma başlattı. 
Yapılan araştırmalar 
sonucunda, şüphelilerin E.Y. 
ve M.A. isimli şahıslar olduğu 
belirlendi. Şüpheliler, gasp 
ettikleri cep telefonuyla birlikte 
yakalanarak gözaltına alındı.
Haklarında "yağma" suçundan 
işlem yapılan E.Y. ve M.A., 
çıkarıldıkları mahkeme 
tarafından tutuklandı. 
Tutuklanan şahıslar, Eşen 
Cezaevi'ne sevk edildi. 
Olay anı anbean güvenlik 
kameralarına yansıdı.

Haber Merkezi

Feth�ye'de güvenl�k 
kamerasına yansıyan 
görüntülerde, bisikletli bir 
kişinin havlayan köpeğe torpil 
attığı ve hızla olay yerinden 
uzaklaştığı görülüyor. Mahalle 
sakinleri ve hayvanseverler 
olaya büyük tepki gösterdi. 
Feth�ye'n�n Cam� 
Mahalles�'nde yaşanan b�r 
olay, hem mahalle sak�nler�n� 
hem de hayvanseverler� 
der�nden üzdü. Akşam 
saatlerinde 1158 Sokak 
üzerinde gerçekleşen olayda, 
bisikletiyle bir evin önünden 

KÖPEĞE YAPILAN ÇİRKİN SALDIRI KAMERADA

geçen bir kişi, kendisine 
havlayan köpeğe torpil atarak 
hızla uzaklaştı.
Saldırı anı, çevredeki bir 
güvenlik kamerası tarafından 
kaydedildi. Görüntülerde, 
bisikletli şahsın cebinden 
çıkardığı torpili köpeğe doğru 
fırlattığı ve ardından olay 
yerinden kaçtığı açık bir 
şekilde görüldü. Köpeğin ciddi 
bir şekilde zarar görmediği 
öğrenildi. Olayla ilgili 
soruşturmanın sürdüğü 
öğrenildi.

Haber Merkezi

Feth�ye Asay�ş Büro ekipleri, 
ilçede bulunan nargile 
kafelerde tütün mamulleri 
düzenlemelerine yönelik 
denetim gerçekleştirdi.
Feth�ye İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş Büro 
ekipleri, AVM civarı ve sahil 
bölgesinde faaliyet gösteren 
nargile kafelere yönelik 
kapsamlı bir denetim 
gerçekleştirdi. Denetimlerde, iş 

NARGİLE KAFELERE DENETİM

yerlerinin ruhsat ve faaliyet izin 
belgeleri kontrol edilirken, 
hijyen kurallarına uyum, tütün 
mamullerinin satışına dair 
yasal düzenlemeler ve genel 
asayiş konuları değerlendirildi. 
Ekipler, özellikle kapalı 
alanlarda sigara ve nargile 
içilmesiyle ilgili düzenlemelere 
uyulup uyulmadığını titizlikle 
inceledi.

Vatandaşlardan Fotokapan 
Taleb�
Dünya çapında ünlü turizm 
cenneti Ölüdeniz, dağ 
yollarına atılan çöplerle 
gündemde. Vatandaşlar, 
sorumsuz kişilerin tespiti için 
fotokapan yerleştirilmesini 
talep ediyor.
Feth�ye'n�n dünyaca ünlü 
Ölüden�z Mahalles�, yalnızca 
turkuaz suları ve eşs�z doğal 
güzellikleriyle değil, son 
dönemde dağ yollarına atılan 
çöplerle de gündeme geliyor. 
Bölgenin doğal dokusunu 
bozan bu manzara, hem 
çevreye duyarlı vatandaşların 
hem de ziyaretçilerin tepkisini 
çekiyor.
Dağ yollarında çekilen 
fotoğraflar, sorunun 
boyutlarını gözler önüne 
seriyor. Alkol şişelerinden 

ÖLÜDENİZ'İN DOĞASI 
ÇÖPLERLE KİRLETİLİYOR

ambalaj atıklarına, plastik 
poşetlerden diğer evsel 
atıklara kadar pek çok çöp, 
Ölüdeniz'in büyüleyici deniz 
manzarasını gölgeleyen bir 
görüntü oluşturuyor.
Bu durum karşısında tepk�s�n� 
d�le get�ren vatandaşlar, 
sorumsuz b�reyler�n tesp�t 
ed�lerek gerekl� cezaların 
uygulanması �çin bazı 
noktalara fotokapan 
yerleştirilmesi önerisinde 
bulunuyor. Çevreye duyarlı 
vatandaşlardan biri, "Burası 
sadece Fethiye'nin değil, tüm 
dünyanın hayran olduğu bir 
yer. Ancak bazı sorumsuz 
kişiler burayı kendi çöp alanı 
gibi kullanıyor. Çöpleri atanları 
tespit etmek ve bu durumun 
önüne geçmek için fotokapan 
yerleştirilmesi şart" dedi.

Haber Merkezi
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Çalışma ve Sosyal Güvenl�k 
Bakanı Vedat Işıkhan, 
Kademel� Emekl�l�k �le �lg�l� b�r 
soruya, "B�z şu an mevcut 
aktüeryal dengey� nasıl 
sağlayab�l�r�z, emekl�ler�m�ze 
aylıkları düzenl� olarak nasıl 
ödeyeb�l�r�z, sağlık h�zmetler�n� 
sürdürüleb�l�r hale nasıl 
get�reb�l�r�z, bunun telaşı ve 
çalışması �çer�s�ndey�z" 
şekl�nde yanıt verd�.Bakan 
Işıkhan, EYT sonrası gündeme 
gelen kademel� emekl�l�k �le 
�lg�l� yüz b�nlerce �nsanın 
beklent�s�n� sonlandıran 
açıklamayı 
yaptı."MAĞDURİYETLE ÖN 
PLANA ÇIKMAK SAĞLIKLIK 
BİR TARZ DEĞİLDİR"Bakan 
Işıkhan, katıldığı canlı yayında, 
EYT sonrası tek b�r yıl, hafta 
ya da günle emekl�l�k fırsatını 

KADEMELİ EMEKLİLİK GÜNDEMDE YOK

kaçıran vatandaşa erken 
emekl�l�k hayal� kurduran 
kademel� emekl�l�k �le �lg�l� 
soruya şöyle yanıt verd�:"B�z 
şu an mevcut aktüeryal 
dengey� nasıl sağlayab�l�r�z, 
emekl�ler�m�ze aylıkları düzenl� 
nasıl ödeyeb�l�r�z, sağlık 
h�zmetler�n� sürdürüleb�l�r hale 
nasıl get�reb�l�r�z, bunun telaşı 
ve çalışması �çer�s�ndey�z. 
Burada aslında b�r mağdur�yet 
söz konusu değ�l. Mağdur�yetle 
ön plana çıkmak sağlıklı b�r 
tarz değ�ld�r. SGK s�stem�ne 
bakın. Tüm dünyada gıpta �le 
tak�p ed�len b�r s�stem. B�z 
�çer�de olduğumuz �ç�n 
b�lm�yoruz. Ama dışarıdan 
gelen, yurt dışında yaşayan 
vatandaşlarımız b�ze nasıl 
�lt�fatlarda bulunuyor."

Haber Merkezi
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YÂ RASÛLALLAH!…

AK Part� Feth�ye İlçe Başkanı 
Kadir Sarıhan, 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü'nde 
yerel basın mensuplarıyla bir 
araya geldi. Sarıhan, basının 
fedakarca çalışmalarına vurgu 
yaparak, Fethiye'nin gelişimi 
için iş birliğinin önemini 
vurguladı.
AK Part� Feth�ye İlçe Başkanı 
Kadir Sarıhan, 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü 
dolayısıyla Fethiye ve 
Seydikemer'de görev yapan 
basın mensuplarıyla bir araya 
geldi. Düzenlenen akşam 
yemeği etkinliği, sıcak ve 
samimi bir atmosferde 
gerçekleşti. Davetlileri kapıda 
karşılayan Sarıhan, tüm 
katılımcılarla yakından 
ilgilendi.
"Yerel Basınımızın Geld�ğ� 
Noktayı Gururla 
Gözlemliyoruz"
Etk�nl�kte konuşma yapan 
Kad�r Sarıhan, basının 
demokrat�k toplumların 
vazgeçilmez unsurlarından biri 
olduğuna dikkat çekerek 
gazetecilere teşekkür etti. 
Sarıhan, "Fethiye'de görevini 
başarıyla yerine getiren basın 
mensuplarımız var. Bu anlamlı 
günde davetimize icabet 
ettiğiniz için hepinize teşkilatım 
ve şahsım adına çok teşekkür 
ediyorum. Siyaset hayatıma 
2001 yılında AK Parti'de 
kurucu üye olarak başladım. 
Bu süreçte birçok gazeteciyle 
çalışma fırsatı buldum. Bugün 
burada, yerel basınımızın 
geldiği noktayı gururla 
gözlemliyoruz." dedi. 
"S�yaset, Bürokras�, Yerel 
Yönet�m Ve Basın İş B�rl�ğ�nde 
Çalışmaya Hazırız"
Gazetec�ler�n zorlu şartlarda 
halkın haber alma özgürlüğü 

BAŞKAN SARIHAN, GAZETECİLERİN GÜNÜNÜ KUTLADI 

için gösterdiği fedakarlıklara 
değinen Sarıhan, "Yağmur, 
çamur, zorlu coğrafi koşullar 
ve sosyolojik baskılara rağmen 
mesleğinizi özveriyle yerine 
getiriyorsunuz. Bu takdire 
şayan bir durum. Dileğim, 
mesleğinizi sevgi ve saygıyla 
icra ettiğiniz ortamlarda görev 
yapmanızdır. Fethiye'nin daha 
da gelişmesi adına siyaset, 
bürokrasi, yerel yönetim ve 
basın iş birliğinde çalışmaya 
hazırız. Bu noktada sizlerin 
özverisinden de şüphemiz yok. 
Mesleğe yeni adım atan 
kardeşlerimizin tecrübe ve 
sevgiyle büyüyeceğine 

inanıyorum. Ayrıca, görevi başında hayatını kaybeden tüm basın 
mensuplarına Allah'tan rahmet diliyorum." diye konuştu.

Haber Merkezi

Feth�ye'de, 1. sınıf öğrencileri 
trafik güvenliği konusunda 
hem teorik hem de uygulamalı 
eğitim alarak, güvenli trafik 
alışkanlıkları kazandılar. 
Feth�ye, Menteşeoğlu Şeh�t 
Orçun Munyas İlkokulu 1. sınıf 
öğrencilerine trafik güvenliği 
eğitimi verildi. Eğitim, 
karayolları trafik güvenliği 
2024-2027 eylem planı 
çerçevesinde, Fethiye İlçe 
Emniyet Müdürlüğü Trafik Büro 
Amirliği ekipleri tarafından 
düzenlendi. Eğitim, öğrencilere 
teorik ve pratik olarak sunuldu. 
İlk olarak, emniyet ekipleri 
öğrencilere trafik kuralları 
hakkında bilgi verdi. Yayaların 
yaya geçidini nasıl güvenli bir 
şekilde kullanmaları gerektiği, 
trafik ışıkları ve araçların 
kurallara uyması konularında 
bilgilendirmeler yapıldı. Ayrıca, 
okul önündeki yaya geçidinde 
uygulamalı eğitim 
gerçekleştirilerek, öğrenciler 
öğrendiklerini gerçek yaşamda 
nasıl uygulayacaklarını 

 ÖĞRENCİLERE TRAFİK GÜVENLİĞİ EĞİTİMİ VERİLDİ

deneyimleme fırsatı buldular. 
Fethiye İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Trafik Büro Amirliği, 
bu tür eğitimlerin çocuklara 
küçük yaşlardan itibaren trafik 
güvenliği bilincini aşılamada 
büyük önem taşıdığını 
vurguladı. Haber Merkezi

Muğla Büyükşehir Belediyesi, 
Menteşe ilçesindeki Düğerek 
Sosyal Tesisleri ve Spor 
Salonu'nda düğün yapılıp 
yapılmaması konusunu halka 
sordu. 2 gün boyunca yapılan 
referandumda bin 84 kişi oy 
kullandı ve 990 oy ile tesisin 
düğün organizasyonları için 
kullanılmasına "evet" denildi.
Katılımcı beled�yec�l�ğe önem 
veren Muğla Büyükşehir 
Belediyesi, Menteşe Kent Park 
için yapılan referandumdan 
sonra Düğerek Mahallesi'ndeki 
Büyükşehir Sosyal Tesisleri ve 
Spor Salonu'nda düğün yapılıp 
yapılmaması konusunu da halka 
sordu.
Vatandaşlar, �k� gün boyunca 
muhtarlık hizmet binasına 
konulan sandıklarda Düğerek 
Sosyal Tesisleri ve Spor 
Salonu'nda düğün yapılıp 
yapılmaması konusunu oyladı. 
Düğerek sakinlerinin yoğun 
katılım gösterdiği referandumda 
990 'İSTİYORUM', 94 
'İSTEMİYORUM' oyu ile düğün 
yapılabilmesine karar verildi.
Al� Aykut Tekcan: "Referandum 
Yapılması Güzel Bir Şey"
Mahalle sak�nler�nden Kam�l 

BÜYÜKŞEHİR HALKA SORDU: SANDIKTAN 'DÜĞÜN' ÇIKTI

Orhan, "Vatandaşlar d�ğer 
düğün salonlarından 80-100 bin 
TL fiyat ile karşılaşıyorlar. 
Düğerek'te böyle bir yerimizin 
olması güzel bir şey. Bu tesis 
insanlar faydalansın diye 
yapıldı" dedi.
Al� Aykut Tekcan, "Referandum 
yapılması güzel bir şey. 
Ekonomik koşullar vatandaşları 
zorluyor. Vatandaşımızın düğün 
yapma gücü yok, Sosyal 
tesisten başka yerde düğün 
yapma imkanı da yok, " 

ifadelerini kullandı.
Yel�z Küçük: "Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkanımız Ahmet 
Aras'ın D�rekt�fler� 
Doğrultusunda Konuyu Mahalle 
Sak�nler�m�ze Sorma Kararı 
Aldık"
Büyükşeh�r Beled�yes� Halkla 
İl�şk�ler Şube Müdürü Yeliz 
Küçük, Düğerek Sosyal 
Tesisleri'nde düğün yapılmasına 
ilişkin talepler ve şikayetler 
doğrultusunda mahalle 
sakinlerine başvurulduğunu 

belirtti. Küçük, konuyla ilgili şu 
açıklamayı yaptı: "Muğla 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ahmet Aras'ın 
direktifleri doğrultusunda, 
Muhtarımız Gülfer Hanım ile bir 
araya gelerek, bu önemli konuyu 
mahalle sakinlerimize sormaya 
karar verdik. İki gün süren 
referandumda toplam bin 84 oy 
kullanıldı. Oyların 990'ı 'düğün 
salonu istiyorum,' 94'ü ise 
'düğün salonu istemiyorum' 
yönünde oldu. Referandum 
sonucunun mahalle 
sakinlerimize hayırlı olmasını 
diliyorum."
Gülfer Etyemez: "Bu İmkanı 
B�ze Sağlayan Muğla 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ahmet Aras'a 
Teşekkür Ederiz"
Düğerek Mahalle Muhtarı Gülfer 
Etyemez, "2 gün boyunca 
mahallemizde gerçekleştirilen 
referandum sonuçları belli oldu. 
Mahalle sakinlerimizin oyları ile 
tesislerimizde düğün 
yapılabilmesi kararı alındı. Bizim 
önerimizi dinleyerek hayata 
geçiren bu imkanı bize sağlayan 

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ahmet Aras'a 
teşekkür ederiz. Referanduma 
katılan halkımıza teşekkür 
ederim" diye konuştu.
Menteşe Beled�ye Başkanı 
Gonca Köksal: "Ortak Akıl ve 
Şeffaflıkla Hareket Ediyoruz"
Menteşe Beled�ye Başkanı 
Gonca Köksal, demokratik karar 
alma süreçlerine verdiği önemi 
vurgulayan bir açıklama yaptı. 
Köksal, seçim döneminden bu 
yana şeffaflık ve ortak akıl 
anlayışıyla hareket edeceklerini 
ifade ettiklerini belirterek şu 
sözleri dile getirdi: "Seçim 
döneminin başından beri bu 
kenti ortak akıl ve şeffaflıkla 
yöneteceğimizi söyledik. 
Demokratik koşulları sağlamak 
bizim öncelikli görevimizdir. 'En 
doğru kararı mahalle sakinleri 
verir' anlayışıyla 
vatandaşlarımıza sorduk. 
Buradan çıkacak sonuca 
herkesin saygı duyacağını 
biliyoruz. Bu süreçte destekleri 
için Ahmet Başkanıma teşekkür 
ediyorum."
Başkan Ahmet Aras: "Katılımcı 
Beled�yec�l�kle Mutlu B�r Muğla 
İçin Çalışıyoruz"
Kıyı Ege Beled�yeler B�rl�ğ� ve 

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, Düğerek 
Mahallesi'nde sosyal tesislerin 
kullanımına ilişkin vatandaşların 
görüşlerini aldıklarını belirtti. 
Başkan Aras, katılımcı 
belediyecilik anlayışını 
vurguladığı açıklamasında 
şunları söyledi: "Daha önce 
Menteşe Kent Park örneğinde 
olduğu gibi, şimdi de Düğerek 
Mahallemiz'de sosyal 
tesisimizde düğün yapılıp 
yapılmamasını halkımıza 
sorduk. Vatandaşlarımız kendi 
istekleri doğrultusunda 
kararlarını verdi. Büyükşehir 
Sosyal Tesisleri ve Spor 
Salonu'nda düğün yapılmasına 
karar verildi. Biz de halkımızın 
iradesine uygun şekilde gerekli 
adımları atacağız. Bu kararın 
mahalle sakinlerimize hayırlı 
olmasını diliyorum."
Başkan Aras, yerel yönetimler 
olarak hizmetlerin halkın 
huzurunu, mutluluğunu ve 
sağlığını gözeterek hayata 
geçirildiğini belirterek, "Mutlu bir 
Muğla yaratmak için katılımcı 
belediyeciliğe önem veriyoruz ve 
bu anlayışla çalışmalarımıza 
devam edeceğiz," dedi.

Haber Merkezi

Feth�ye Yunus Nad� 
İlkokulu'nda düzenlenen 
"okulumda 'kampanya var" 
etkinliğiyle, hem kan bağışı 
konusunda farkındalık 
oluşturuldu hem de çocuklara 
bu önemli alışkanlık 
kazandırıldı.

Türk Kızılay'ı �le Muğla İl M�llî 
Eğitim Müdürlüğü iş birliğinde, 
kan bağışı konusunda 
farkındalık oluşturmak ve 
çocuklara bu önemli davranışı 
öğretmek amacıyla 
düzenlenen "okulumda 
kampanya var" etkinliği, 
Fethiye Yunus Nadi 
İlkokulu'nda başarıyla 

FETHİYE YUNUS NADİ İLKOKULUNDA "OKULUMDA 
KAMPANYA VAR" ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

gerçekleştirildi. Etkinlik 
kapsamında, öğretmenler ve 
veliler kan bağışında 
bulunarak binlerce hayata 
dokunma yolunda anlamlı bir 
katkı sundular. Ayrıca 
çocuklara kan bağışının önemi 
hakkında bilgi verilerek, 
gelecekte onların da bu duyarlı 
davranışı benimsemeleri ve 
kan bağışçısı olmaları için 
farkındalık kazanmalarına 
destek olundu. Türk Kızılay'ı 
yetkilileri, etkinliğin hem kan 
bağışı konusunda toplum 
bilincini artırmada hem de 
çocukların bu konuda 
bilinçlenmesinde önemli bir 
adım olduğunu ifade etti.

Yıllar var k� canım, arzular sen�Yanar tutuşur, özler Yâ 
Rasûlallah!G�der�m olmaz, gel�r�m h�ç olmazYüreğ�m 
der�nden, sızlar Yâ Rasûlallah!Bu kadar gözyaşı nedend�r 
b�l�nmezKan revân olur, gözler Yâ Rasûlallah!Bölük-pörçük 
yaşadım, utanıyorumÇ�ğnens�n yerde, yüzler Yâ 
Rasûlallah!Az mı kaldı, gelecek m�y�m sana?Nasıl dayansın, 
d�zler Yâ Rasûlallah!Yaz-bahar geçt�, hazân 
yaklaşıyorNerede güzel�m, yazlar Yâ Rasûlallah!Aramızda 
sıra dağlar var, gelem�yorumBen� get�rs�n sana, düzler Yâ 
Rasûlallah!Hâl�m Allah’ a malumdur, b�r de sanaYakıyor 
s�nem�, közler Yâ Rasûlallah!Kaybolmaktan,çok 
korkuyorumGötürsün ben�, �zler Yâ Rasûlallah!Görem�yorum 
önümü, aydınlat ben�Çek�ls�n aradan,tozlar Yâ 
RasûlallahGecelerden çok korkuyorum Ah!...Gels�n artık, 
gündüzler Yâ Rasûlallah!Uhud dağı ve Şeh�dler�n efend�s� 
�leGelel�m sev�nerek, b�zler Yâ Rasûlallah!O kadar cürmüm 
var k� utanıyorumNasıl bakacak, yüzler Yâ Rasûlallah!Selâm 
B�tl�s’ten, Nurs’ tan, H�zan’ danB�tmes�n kelâmlar,sözler Yâ 
Rasûlallah!Şeb-� Arûs olsun, düğüne benzes�nYanık-yanık 
çalsın,sazlar Yâ Rasûlallah!El aman kıtmîr�n olayım kovma 
kapındanLâyık sana sevg�ler,nazlar Yâ Rasûlallah!Hal�l 
Arık2000-2005 arasındaB�tl�s �l Müftüsü �kenYazılmıştr.
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Araçta Sıkışan Sürücüyü İtfa�ye Ek�pler� Kurtardı
Muğla'nın Seyd�kemer �lçes�nde meydana gelen tek taraflı trafik kazasında araç �ç�nde sıkışan sürücü Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes� Seyd�kemer �tfa�ye ek�pler� tarafından kurtarıldı.
Ed�n�len b�lg�ye göre, Seyd�kemer �lçes� Uğurlu Mahalles�nde tek taraflı trafik kazasında ağaca çarpan 48 JC 372 plakalı 
otomob�l sürücüsü yaralanarak araç �ç�nde sıkıştı. Vatandaşların 112 Ac�l Çağrı Merkez�ne b�lg� vermes� üzer�ne bölgeye 
Muğla Büyükşeh�r Beled�yes� Seyd�kemer İtfa�ye Grup Am�rl�ğ�, 112 ambulans ve kolluk kuvvetler� sevk ed�ld�.
Araç �ç�nde sıkışan yaralı sürücü Büyükşeh�r Beled�yes�ne bağlı Seyd�kemer �tfa�ye grup am�rl�ğ� ek�pler� tarafından 
kurtarma �şlem� yapılarak sağlık ek�pler�ne tesl�m ed�ld�.

Haber MerkeziHaber Merkezi
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ŞİİRİM ÜZERİNE AYIRT EDİCİ BİR TESPİT

Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası'nın ev sah�pl�ğ�nde 
yapılan toplantıda, Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Dairesi yetkilileriyle Fethiye 
otogar bölgesindeki işletme 
sahipleri bir araya geldi. 
Toplantıda otogarda yaşanan 
sorunlar ve işletme sahiplerinin 
talepleri ele alındı.  
FTSO Meğr� Salonu'nda 
yapılan toplantıya FTSO 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı, Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Osman 
Can Yenice, Emlak ve İstimlak 
Dairesi Başkanı Demircan 
Koç, Ulaşım Dairesi Başkanı 
Süleyman Özdemir, İlçe 
Hizmetleri 3. Bölge Dairesi 
Başkanı Mehmet Dikdere, 
Ulaşım Planlama Şube Müdür 

OTOGARDAKİ İŞLETMELERİN SORUNLARI FTSO'DA ELE ALINDI

Vekili Buket Çavuş, Terminaller 
ve Otogarlar Şube Müdür 
Vekili Güngör Keseci, FTSO 
Yönetim Kurulu Üyesi Halil 
İbrahim Öztürk, FTSO Genel 
Sekreteri Ezgi Tugay ile 
Fethiye otogarı ve Fethiye 
Park İş Merkezi'nde işyeri 
bulunan işletme sahipleri 
katıldı.
Toplantıda 22 Kasım 2024 
tar�h�nde Feth�ye otogarının 
�şletme hakkını devralan 
Muğla Büyükşehir 
Belediyesi'nin yetkilileri, otogar 
bölgesindeki iş yeri sakinlerinin 
talep ve beklentilerini aldı, 
ihtiyaçlara yönelik yapılan 
çalışmalar, çevre düzenlemesi 
konularında katılımcılara bilgi 
verdi.  
Toplantıda konuşan Başkan 
Osman Çıralı, yapılan 

bilgilendirme için Muğla 
Büyükşehir Belediyesi 
yetkililerine teşekkür ederek, 
sorunların diyalogla 
çözülebileceğini söyledi. Çıralı, 

otogar ile ilgili yapılacak 
düzenlemeler konusunda 
mevcut hak sahiplerine gerekli 
bilgilendirmenin önceden 
yapılmasını talep etti. Haber Merkezi

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
Fethiye'nin Ölüdeniz Mahallesi 
Ovacık Mevkii Atatürk 
Caddesi, Kayaköy Mahallesi 
Hisarönü-Kayaköy Yollarına 
320 Milyonluk yatırım yaparak 
yolları yeniliyor. 
Muğla Büyükşehir Belediyesi, 
13 ilçede yürüttüğü altyapı ve 
üstyapı çalışmalarını 
sürdürerek, turizmin önemli 
merkezlerinden biri olan 
Fethiye'nin yollarını yeniliyor. 
Ölüdeniz Mahallesi Ovacık 
Mevkii'ndeki Atatürk Caddesi, 
Kayaköy Mahallesi'ndeki 
Hisarönü-Kayaköy Yolu ve 
ilçenin farklı mahallelerinde 
gerçekleştirilecek altyapı ve 
üstyapı projeleri kapsamında 
bölgeye yaklaşık 320 milyon 
TL değerinde yatırım yapılması 
planlanıyor.
11 b�n metre Sıcak Asfalt, 6 b�n 
500 metre Otokorkuluk 
Çalışması Yapılacak
Proje, Feth�ye'n�n altyapı 
sorunlarına çözüm sunarken 
üstyapı düzenlemeleriyle de 
bölgeye estetik bir görünüm 
kazandıracak. Altyapı 
çalışmaları kapsamında 2 bin 
200 metre uzunluğunda içme 
suyu hattı döşenirken, bin 900 
metre ana yağmur suyu hattı 
inşa edilecek. Üstyapı 
çalışmalarıyla da 10 bin 225 
metrekare perdahlı beton 
kaldırım ve 15 bin metrekare 
granit kaplama kaldırım 
yapılacak. Büyükşehir 
Belediyesi tarafından, 12 bin 
metre bordür döşemesi 
yapılarak 11 bin metrelik sıcak 
asfalt yol çalışması 
tamamlanacak. Ayrıca, yolların 
güvenliği için 6 bin 500 metre 
uzunluğunda otokorkuluk 
montajı gerçekleştirilecek.
Modern Feth�ye, güvenl� ve 
konforlu b�r yaşam sunuyor.
Yol, cadde ve meydan 
düzenlemeler� sayes�nde 
Feth�ye'n�n tur�st�k caz�bes� 
artarken, bölge ekonom�s� de 
olumlu yönde etk�lenecek. 
Modern�zasyon çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından 
Feth�ye'n�n daha güvenli, 
konforlu ve estetik bir yaşam 
alanı sunarak hem yerel halkın 
ihtiyaçlarını karşılaması hem 
de turizme katkı sağlaması 
hedefleniyor. 
Al� Cabbar: "Ölüden�z Yolumuz 
Dünyaya Açılan B�r Pencere"

BÜYÜKŞEHİR'DEN FETHİYE'YE MODERN ALT VE ÜSTYAPI: 320 MILYONLUK YATIRIM

Patlangıç Mahalle Muhtarı Ali 
Cabbar, yaptığı açıklamada, 
"Fethiye-Ölüdeniz yolumuz, 
dünyaya açılan bir pencere 
niteliğinde. Ancak yolun 
yetersizliği nedeniyle 
halkımızdan şikayetler 
alıyoruz. Bu yolun 
düzenlenmesiyle turizme 
olumlu katkılar sağlanacağını 
düşünüyoruz. Edindiğimiz 
bilgilere göre, Muğla 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Ahmet Aras, 
Ölüdeniz yolunun 
düzenlenmesini programına 
almış. Yolumuzda hem 
genişletme hem de yenileme 
çalışmaları yapılacak," 
ifadelerini kullandı.
Mel�ssa Güler: "Ölüden�z Çok 
Daha Modern B�r Yola 
Kavuşacak"
Ölüden�z'de yaşayan Mel�ssa 
Güler, yapılan çalışmalarla ilgili 
olarak, "Çalışmalar 
tamamlandığında Ölüdeniz'in 
çok daha modern bir yola 
kavuşacağını düşünüyorum. 
Yeni yol sayesinde umarım bu 
muhteşem manzaralar daha 
fazla turist çeker," dedi.
Necdet Kara �se, "Yolun 
yen�lenmes� ve rahat b�r 
ulaşım �mkânı sunması turizm 
açısından büyük bir avantaj 
olacak," ifadelerini kullandı.

Kaya Kaya: "Uzun Zamandır 
Bekled�ğ�m�z B�r Çalışmaydı"
Ölüden�z Mahalle Muhtarı 
Kaya Kaya, "Uzun zamandır 
bekled�ğ�m�z b�r çalışmaydı. Bu 
özlemimizi Muğla Büyükşehir 
Belediyemiz gideriyor. Bizi 
yalnız bırakmadıkları için 
Başkanımıza teşekkür ederiz" 
dedi.
Başkan Aras: "Feth�ye'y� 
modern altyapı ve üstyapı 
çözümleriyle geleceğe 
hazırlıyoruz"
Kıyı Ege Beled�yeler B�rl�ğ� ve 
Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ahmet Aras, proje ile 
ilgili yaptığı açıklamada, 
"Fethiye'de hayata 
geçireceğimiz bu kapsamlı 
çalışmayla, yalnızca bugünün 
ihtiyaçlarını karşılamakla 
kalmayacak, geleceğin 
gereksinimlerine uygun 
modern altyapı ve üstyapı 
çözümlerini de uygulayacağız. 

Bu çalışmalar vatandaşların 
yaşam kalitesini yükselterek 
Ölüdeniz ve Kayaköy gibi 
turistik bölgelere çağdaş bir 
görünüm kazandıracak. Altyapı 
ve üstyapı projeleri, bölgenin 
sürdürülebilir kalkınması için 
büyük bir öneme sahip. Bu 
projeyle, turizm potansiyelini 
artırarak uzun vadede 
ekonomik ve sosyal gelişime 
katkı sağlamayı hedefliyoruz. 
Amacımız, geleceğe daha 
güçlü ve dayanıklı bir Fethiye 
bırakmak," ifadelerini kullandı.

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
Kedi-Köpek Maması Üretim 
tesisini Antalya Büyükşehir 
Belediyesi'nden yetkililer ziyaret 
ederek tesis hakkında bilgi aldı.
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
tarafından hayata geçirilen, 
Türkiye genelinde 3, Muğla'da ilk 
olma özelliği taşıyan ve İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü'nden işletme 
onay belgeli Kedi-Köpek Maması 
Üretim Tesisi can dostlar için 
mama üretmeye, diğer 
belediyelere de örnek olmaya 
devam ediyor.
Kurulduğu günden bugüne kadar 
belediyeler tarafından örnek 
alınan Muğla Büyükşehir 
Belediyesi Kedi-Köpek Mama 
Üretim Tesisi bu sefer de Antalya 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
ziyaret edildi. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi'ni temsilen mama 
üretim tesisini; Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Başkan Vekili, Anet 
A.Ş. Genel Müdürü Rüştü Peker 
ile Anet Veteriner Hekimi Tamer 
Yılmaz ziyaret etti. Ziyaret 
sırasında, Mezbaha Hizmetleri 
Şube Müdürü Veteriner Hekim 
Yusuf Dur ve Tesis Sorumlu 
Yöneticisi Uzm. Veteriner Hekim 
Volkan Çubuk tarafından mama 
üretimi ve kullanılan teknoloji 
hakkında detaylı bilgi verildi. 
Ayrıca tesisin kurulumu, üretim 
kapasitesi, çevresel katkıları ve 
gelecekteki hedefleri hakkında 

bilgilendirme yapıldı.
P�yasa Değer� 8 M�lyon TL Olan 
Mama Üretildi
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
bugüne kadar 25 bin 638 kilogram 
mama üreten tesisi ile Muğla 
Valiliği İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü'nden işletme onay 
belgesi alarak Türkiye genelinde 
bu belgeyi alan üçüncü belediye 
oldu. Büyükşehir Belediyesi 
Mama Üretim Tesisi ile piyasa 
değeri yaklaşık 8 Milyon TL olan 
mama üretti. Türkiye'nin en 
donanımlı Geçici Hayvan 
Bakımevi'ne de sahip olan 
Büyükşehir Belediyesi'nin ürettiği 
25 Bin 638 kg mama burada 
candostlar için kullanılırken 
sokakta yaşayan patili dostlara da 
can suyu oluyor. Mamalar 
tamamen bağış yoluyla temin 
edilen taze tavuk ve taze balık 
hammaddesinden üretilerek 
candostlara veriliyor.
Başkan Aras: "Her Canlıya 
Sevg�yle H�zmet Ver�yoruz"

Haber Merkezi

Gel�şt�rd�kler� projeler�n örnek 
alınmasından mutluluk 
duyduklarını belirten Kıyı Ege 
Belediyeler Birliği ve Muğla 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, "Tüm projelerimizi 
her canlıya duyduğumuz sevgiyle 
şekillendiriyoruz. Geçici Hayvan 
Bakımevimiz ve Mama Üretim 
Tesisimiz, bu yaklaşımımızın en 
güzel örneklerindendir. 
Bakımevimizde can dostlarımıza 
nitelikli bir bakım hizmeti 
sunarken, Mama Üretim 
Tesisimizle hem dostlarımızın 
beslenme ihtiyaçlarını karşılıyor 
hem de çevresel sürdürülebilirliğe 
katkıda bulunuyoruz. Bugün 
birçok belediyenin bu modelimizi 
örnek alması, bizleri 
gururlandırıyor. Bu başarı, 
yalnızca belediyemizin değil, patili 
dostlarımıza duyarlılık gösteren 
tüm vatandaşlarımızın ve 
gönüllülerimizin ortak eseridir." 
açıklamalarında bulundu.

BÜYÜKŞEHİR MAMA ÜRETİM TESİSİ 
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“ ş��r� son d�zede yakalamak"
1990 yılından bu yana hem derg�lerde ş��rler�m� hem de 
yazılarımı yayınlamaya devam ed�yorum. 35 yıllık b�r edeb�yat 
gecm�ş�m var. Büyüklerimizden aldığımız terbiye gereği ve 
şiire olan saygımızdan dolayı, " ben şairim" sıfatını uluorta 
söylemeyi ukalalık sayarız, haya ederiz. Bu sıfatı kendimiz 
için kendimiz tarafından kullanmak yerine, karşı taraftan 
bekleriz. Bu da öyle bir saygı işte. Hele de kendini usta şairler 
seviyesine çıkarmak için onların yanında saygısızca, "biz 
şairler" gibi ifadeler kullanan sözüm ona uyanıklık yapan 
kurnaz ukalaları hiç sevmem. 
Bu duruma düşmey� h�ç istemem. Bir şiir emekçisine 
yakışmaz. Ne var ki 70 yaşına merdiven dayadık. Bir yandan 
da şiirlerimiz üniversitelerde lisans tezi, yüksek lisans tezi 
olarak araştırma konusu yapılıyor. Özbekçe' ye çevrilerek 
Türk Edebiyatının İncileri adlı 100 ciltlik bir seride yer verilerek 
200 bin adet basılarak diğer 9 Türk Devlet Kütüphanelerine 
gönderilince az buçuk kendime güven geldi ve kendimce bir 
işe kalkıştım. 
En son Kars Kafkas Ün�vers�tes� Edeb�yat Bölümü Yüksek 
L�sans Öğrenc�s� Sevg�l� Büşra Şekerin,  şiirlerimi Yüksek 
Lisans Tezi olarak çalışması sonrasında, kendi şiirim üzerine 
önemli bulduğum bir özelliğe vurgu yaparak biraz daha 
netleştirmek istedim. Aslında bu özelliğimi Bölüm Başkanı 
Prof. Mitat Durmuş hocamız farketti ama kısa geçti. Tezin 
sunumuna beni de davet etmişlerdi. Mitat hoca sunum anında 
yaptığı değerlendirmede bu önemli noktayı açıkladı. Evet 
harika bir tespiti Mitat hoca yakalamıştı. Şiiri son veya sondan 
bir önceki dizede yakalıyordum. Bu tespit benim için şiirim için 
hayatî nitelikte önemli ve ayırt edici bır tespitti zira.Başka 
okurlardan da bu durumu fark eden olmuştu. Bundan 25/30 
yıl önce rahmetli abim yazar Tuncer Karabulut , Anamur' da 
kirada oturdukları evin sahibi yaşlı hanım, kitabımı okuyınca 
"son satırı hep merak ediyorum " dediğini bana aktarmıştı. 
Yıllar sonra Edebiya Profesörü Mitat hoca da buraya dikkat 
çekince, oturup üzerinde düşündüm,  hak verdim ve bunu bir 
yere not edeyim lâzım olur dedim.
Ş��rde şa�ranel�ğ� sevmem. Süslü püslü sözcükleri hiç 
sevmem. Yalınlığı , sadeliği , samimiyeti severim. Gösterişi,  
artisliği hiç sevmem.  Gerçek yaşamda da öyleyimdir. Sadelik, 
sadelik, sadelik. Ne kendim yapmayı severim ne de yapanı 
severim. Bu yüzden şiirde biçimden ziyade anlama önem 
veririm. Bilinen sözcüklerden bilinmedik kendime özgü yeni 
söylemler üretmeyi severim. Yani bilinen sıradan 
sözcüklerden, bilinmedik yeni, biricik söylemler üretmeyi 
severim. Benim tarzım da budur.Bunu da şiirin son 
dizelerinde yakalarım. 
Son d�zeye kadar met�n ş��r değer� kazanmamıştır henüz. 
Sözcükler, herkese aynı sözlük anlamlarıyla girerler metin 
içine. Bunların önemli bir görevi vardır. Kendileri henüz şiir 
olma şerefine ulaşamamışlardır ama, şiir olmaya 
taşıyacaklardır içinde bulundukları metni. Uçağın havalanmak 
için hızlanması gibidir bu aşama. Ama uçak ne kadar hızlansa 
da tekerler henüz yerdedir ve  uçma henüz başlamamamıştır. 
Uçağın bu hızlanması sonucu birden bir his duyarsınız. 
Uçmak için havalanmaya başlamıştır ve tekerler yerdrn 
kesilerek, görevi kanatlara devretmiştir. Uçak kanatlanmıştır. 
Metinde de şiir yakalanmış ve metin uçmaya başlamıştır. 
Şimdiye kadar yani şiir yakalanıncaya kadar, uçma 
başlayıncaya kadar tekerlerin lugatında bir anlamları olan 
ama henüz şiirsel anlamı olmayan sözcükler; şiirin 
yakalanmasıyla birlikte yani uçağın kanatlanmasıyla birlikte 
kanatların lugatında anlam kazanmaya ve aadece o şiire 
özgü şiirsel anlamlar kazanmaya başlayarak, o metni 
topyekun şiire çevirirler.  Bu , şiirin yakalandığı dizeye 
gelmeden önce ne metin ne sözcükler şiir olamamıştı. Ne 
zaman ki son dizede şiir yakalandı ve uçak kanatlanmaya 
başladı işte o zaman hem metnin tamamı şiir olma şerefine 
kavuştu hem de sözcükler, kanatlanmadan itibaren yeni 
anlamlar yüklendiler. Bu kanatlanma aşaması aynı zamanda 
sözcüklerin sözlük anlamlarından sıyrılarak mecaz 
anlamlarına geçme aşamasıdır. Zira şiir sözcük anlamlarında 
değil, o son dizenin işaret ettiği mecaz anlamda 
yakalanmıştır. Bu yüzden  benim şiirimde, bu aşamaya 
gelinceye kadar şiir bulamazsınız. Düz anlamdan mecaz 
anlama geçmeden asla şiir bulamazsınız. Benim şiirim metnin 
mecaz anlamındadır. Yani şiirimi yakalayabilmek için uçağın 
kalkmasını bekleyin.Yani şiirimi yerde aramayın, en azından 
tekerlerin yerden kesilmesini bekleyin. 



7

feth�yetv.com

feth�yetv.com

feth�yetv.com

feth�yetv.com

Haber Merkezi

HABER: ESRA KAPICI

HABER / ELİF OTURAKCI

Haber Merkezi

15  OCAK 2025 ÇARŞAMBA

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
MUSKİ Genel Müdürlüğünün, 
peyzaj çalışmalarının susuz 
şekilde yapılabilmesi için 
düzenlediği "İklim Değişikliğine 
Uyumda Uluslararası Susuz 
Peyzaj" çalıştayı başladı.
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
içme suyu kaynaklarının 
azalması nedeniyle suyun 
tasarruflu ve verimli kullanması 
adına önemli çalışmalar 
yapmaya devam ediyor.
Peyzaj çalışmalarının susuz 
şek�lde yapılab�lmes� �çin 
alanında uzman isimlerinde 
katılımıyla Türkan Saylan 
Çağdaş Yaşam Merkezi'nde 
düzenlenen "İklim Değişikliğine 
Uyumda Uluslararası Susuz 
Peyzaj" çalıştayı Muğla 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Aras'ın konuşması ile 
başladı.
Meral Oğuz Bol: "İlk Olma 
Özelliği Taşıyan Bu Çalıştay 
Farkındalık Oluşturmayı 
Amaçlayan Bir Çalıştaydır"
Muğla Serbest M�marlar Derneğ� 
Başkanı Meral Oğuz Bol, "Bugün 
burada sadece Muğla'nın değil 
ülkemizin ve dünyanın geleceği 
için büyük bir öneme sahip 
çalıştayı yapmanın heyecanını 
yaşıyoruz. Bu uluslararası 
çalıştay hem bir farkındalık 
hareketi hem de çözüm odaklı 
adımların atılacağı sürdürülebilir 
bir platform olmayı amaçlıyor. 
Muğla yaz ve kış nüfusu olarak 
farklılık gösteren önemli turizm 
yerlerinin biri olmasının yanı sıra 
hızlı yapılaşmanın ve yüksek 
emlak değeriyle dikkat çekiyor. 
Amacımız ülke genelinde peyzaj 
konusunda öncü olmak ve 
yaygınlaştırmaktır. Susuz peyzaj 
ekosistemi korur ve sürdürülebilir 
yeşil alanlar oluşturur. Kuraklığın 
arttığı bölgelerde susuz peyzaj 
vazgeçilmez bir örnektir. İlk olma 
özelliği taşıyan bu çalıştay 
farkındalık oluşturmayı 
amaçlayan bir çalıştaydır. 
Hedefimiz bu etkinliği geleneksel 
hale getirerek her yıl daha da 
genişletmek ve federasyonumuz 
çatısı altındaki tüm serbest 
mimarlar dernekleri ile işbirliği 
yaparak daha büyük adımlar 
atmaktır. Amacımız sadece 
fikirlerin konuşulduğu bir ortam 
yaratmak ile kalmayıp aynı 
zamanda uygulama ve projelerin 
şekillendiği bir platform 
oluşturmaktır." dedi.
Yılmaz Şengül: "Muğla 
Olağanüstü Kuraklık Bölgesi"
MUSKİ olarak yatırım 
programlarını �kl�m değ�ş�kl�ğ� �le 
etk�n mücadele kapsamında ele 
aldıklarını kaydeden MUSKİ 
Genel Müdürü Yılmaz Şengül, 
"2024 yılında, Paris İklim 
Anlaşması ile belirlenen sanayi 
öncesi seviyeye göre 1,5°C'lik 
sınıra ulaştık. Başkanımızın da 
geçtiğimiz aylarda açıkladığı 
üzere, Muğla olağanüstü 
kuraklık bölgesi.
Günümüz dünyası �kl�m kr�z�n�n 
sonuçlarını çok boyutlu 
yaşamaktadır. Bu çok boyutlu 
kırılganlık uzmanlıkların iş 
birliğinde ortaklaşmasını gerekli 
kılmaktadır. Bizler Muğla'da 
Başkanımızın liderliğinde bu iş 
birliğine ve ortak aklın inşasına 
katkı sağlıyoruz.
MUSKİ olarak yatırım 
programlarımızı �kl�m değ�ş�kl�ğ� 
�le etk�n mücadele kapsamında 
ele alıyoruz. Suya erişim her 
şeyden önce bir haktır. 
Kaynaklarımızın azalması ve 
kuraklık gibi problemlerin yanı 
sıra temiz suya ulaşımda bizi 
bekleyen problemlerden biridir. 
Bu kapsamda bilimsel verilerin 
rehberliğinde alanında uzman 
ekiplerle birlikte her konuyu 
yerinde incelemek bizlerin 
görevi." dedi.
Yılmaz Şengül: "Menteşe ve 
Ortaca'daki Su Kesintilerini 
Ortadan Kaldırdık"
Genel Müdür Şengül, "Dünya 
Kenti Muğla hedefinde 
Başkanımızın talimatı üzerine 
yerine getirdiğimiz birkaç 
uygulamayı paylaşmak isterim. 
İlk etapta bütçemizi yüzde 70 
oranında arttırdık. Böylece 
yatırım bütçemizi de ikiye 

BÜYÜKŞEHİR'DEN KURAKLIK VE İKLİM 
KRİZİNE ÇÖZÜM ODAKLI ÇALIŞTAY

katlamıştık olduk.
Menteşe ve Ortaca'dak� su 
kes�nt�ler�n� ortadan kaldırdık. 
Bodrum'dak� su kes�nt� oranını 
geçen yıla oranla yüzde 70 
oranında azalttık. Bunun yanı 
sıra Bodrum'daki hat değişimleri 
ve hidrolik düzenlemelerimiz bu 
yılda devam etmektedir. 
Arızalara ortalama müdahale 
süremizi 1.5 saatten 45 dakikaya 
indirmiş bulunmaktayız. 
Bozburun Yarımadası İçme Suyu 
Projesi ile yarımadadaki 6 
mahallenin suya erişimini 
sağladık. Sürdürülebilirlik ilkesi 
gereğince Denizova'da 5 
megawat kurulu gücünde güneş 
enerjisi santralini devreye aldık. 
Böylece sadece 7 ayda 9 bin 
500 ailenin 9 bin 500 kg karbon 
emisyonunu engelledik. Yaklaşık 
20 milyon TL'lik elektrik enerjisi 
üretmiş olduk. 2025 yılı ve 
devamında uygulamaları 
iyileştirmek ve geliştirmek üzere 
çalışmalarımız devam edecektir." 
diye konuştu.
Abdoulaye Sene: "Su 
Güvenl�ğ�n� Sağlamak İçin Ulusal 
Ve Uluslararası İşbirliğini 
Arttırmalıyız"
Dünya Su Forumu Başkanı 
Abdoulaye Sene, "Su kr�z�n� 
önlemek için uluslararası 
çözümlerin yanında bölgesel 
çözümlerde üretmek çok önemli. 
İklim krizi su ve suyun 
etrafındaki faktörleri etkiliyor. 
Bunun için küresel ölçekte su 
döngüsünü sağlamak kritik bir 
öneme sahip. Su güvenliğini 
sağlamak için ulusal ve 
uluslararası işbirliğini 
arttırmalıyız. Başarılı olmak 
istiyorsak aktif bir planlama ile 
beraber çalışmalıyız. Ancak 
böyle su güvenliği ve su 
dirençliliğini sağlayabiliriz" dedi.
Başkan Aras: "Doğa Varsa B�z 
Varız, Doğa Yoksa B�z Yokuz"
Muğla'nın su kr�z�nden en fazla 
etk�lenen bölgeler arasında 
olduğunu kaydeden Kıyı Ege 
Belediyeler Birliği ve Muğla 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, "Serbest Mimarlar 
Derneğimiz bizi ziyarete 
geldiğinde ilk konuştuğumuz 
problem su kriziydi. Projeleri 
olduğunu duyduk ve birlikte 
çalışma kararı aldık. Su krizinin 
etkilerini en fazla yaşayan 
bölgelerdeniz. Beklenmeyen 
iklim değişikliklerinin yaşandığı 
bir bölgede yaşıyoruz. İklim 
değişikliğinin küresel boyutlarını 
azaltamayız ama atacağımız 
adımlarla önemli etkiler 
yaratabiliriz. Önümüzde çok 
büyük tehditler var. Su krizi 
aslında tamamen siyasi ve 
küresel bir meseledir. Paris İklim 
Antlaşmasını bile ülke olarak çok 
yeni imzaladık. İklim krizini 
reddetmek akılcı bir konu 
değildir. Özellikle sanayinin 
getirdiği olumsuzlukların 
denizleri, atmosferi, toprakları ne 
hale getirdiğini kısacık 
ömrümüzde gördük. Tüm doğal 
kaynaklarımız zarar gördü. İnsan 
kendini dünyanın sahibi olarak 
görüyor. Bu yanlış bir yaklaşım 
biz doğanın bir parçasıyız. 
Öncelikle bakış açımızı 
değiştirmeliyiz. Doğa varsa biz 
varız, doğa yoksa biz yokuz" 

dedi.
Başkan Aras: "Bu Toplantı 
Muğla'da B�r İlk"
Daha çevrec� çözümler bulmak 
zorunda olduklarını d�le get�ren 
Başkan Aras, "Bu toplantı 
Muğla'da b�r �lkt�r. MUSKİ ve 
Büyükşehir olarak daha önemli 
konuları masaya yatıracağız. 
Muğla'mızdaki kuraklığa 
bakarsanız geçtiğimiz yıl en 
kurak il olarak belirlendi. Su arzı 
konusunda ciddi sıkıntılarımız 
var. Sadece su kaynaklarına 
bağlı değil suyu ulaştırırken 
kullandığımız hatların da önemli 
bir etkisi var. Muğla'mızda kayıp 
kaçak oranı yüzde 50'nin 
üzerinde. Bulduğumuz suyun 
yarısı yolda kayboluyor. Suyu 
sağlıklı bir şekilde 
ulaştıramıyoruz. Bununla ilgili 
çalışmaları da sürdürüyoruz. 
Yeraltı sularımız yüzde 20 
azaldı. Sürekli yeraltı suyunu 
kullandığımız da tuzlanma oranı 
artıyor ve yeraltı suları tahrip 
oluyor. Denizden arıtmayı 
devreye sokmalıyız. Kıyılardaki 
tesislerin bazıları denizden 
arıtarak kullanıyor. Bununla ilgili 
bakanlığımız bir mevzuat ortaya 
koymadı. Bu durumda kontrolsüz 
kullanımdan dolayı tahribata 
neden oluyor. Tabi ki tüm 
yöntemlerin olumsuz sonuçları 
var. Bilimin bize tavsiyesi 'en az 
zararı olan budur' diye 
yönlendirmesi gerekiyor. Yerel 
yönetimler hızlı ihtiyaçtan dolayı 
en kısa çözümü bulmaya 
çalışacak. Doğru bir yol haritası 
konulursa biz de onu uygularız. 
Kayıp kaçakla mücadeleyi 
devreye sokmak zorundayız. 
Sadece belediye açısından değil 
bölgemiz büyük bir göç alıyor. 
Hızlı yapılaşma peyzaj 
alanlarına ihtiyaç duyuyor ve 
sonuçta oralar sulanırken yüksek 
miktarda ciddi bir su kaybına 
neden olacak." diye konuştu.
Başkan Aras: "Su Problem� 
Sadece Yerel Yönetimlerin Başa 
Çıkabileceği Bir Konu Değil, Hep 
Beraber Çalışmak Zorundayız"
İkl�m kr�z�n�n sadece yerel 
yönetimlerin başa çıkabileceği 
bir konu olmadığını vurgulayan 
Başkan Aras, "Daha doğal 
peyzaj bitkilerini kullanmak 
zorundayız. İklim krizi sadece 
yerel yönetimlerin başa 
çıkabileceği bir konu değildir. 
Hep beraber çalışmak 
zorundayız. Su problemi ayrıca 
jeopolitik bir konudur. Su 
savaşları ile karşı karşıya 
kalacağımız teorileri söyleniyor. 
Su temel kaynaklarımızdan 
biridir. Kanalizasyon ve atık 
suyun geri dönüşümünün de 
önemli bir nokta olduğunu 
biliyoruz. Yapılan yatırımlara 
rağmen eksiğimiz var. Şu anda 
cumhurbaşkanlığımızın 
onayında olan bir 62,5 milyonluk 
kredimiz var. Bu tamamen kayıp 
kaçan önlenmesi ile ilgilidir. 
Yurtdışı kredileri ve İlbank ile 
yatırımları planlıyoruz. Su 
eksikliğinin nedenlerinden biride 
1 milyon nüfuslu Muğla'ya 10 
milyon turist gelmesi. 10 
milyonluk su kaynağı yaratmak 
zorundayız." ifadelerini kullandı.

Haber Merkezi

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
2025'�n "A�le Yılı" olarak �lan 
ed�ld�ğ�n� bel�rterek, "Yen� 
doğacak �lk çocuk �ç�n 
verd�ğ�m�z tek seferl�k doğum 
yardımını bundan sonra 5 b�n 
l�raya yükselt�yoruz. Ayrıca 
�k�nc� çocuk �ç�n her ay 1.500 
l�ra, üçüncü ve sonrak� 
çocuklar �ç�n de her ay 5 b�n 
l�ra olacak şek�lde çocuk 
yardımlarını devreye alıyoruz" 
ded�. Pek� bu yardımlar kaç yıl 
sürecek? Detaylar netleşt�.A�le 
Yılı Tanıtım Programı'nda 
konuşan Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, Türk�ye'de yaşlı 
nüfusun artışına d�kkat 
çekerek "En az 3 çocuk 
çağrımızı tekrarlıyoruz" ded�. 
Erdoğan sözler�n�n devamında 
�se hem evlenecek ç�ftlere hem 
de çocuk yapacak anne-
babalara b�r d�z� yardımda 
bulunulacağını �fade 
ett�.Evlenecek gençlere 48 ay 
vadel�, �k� yıl ger� ödemes�z, 
150 b�n l�ra tutarında fa�zs�z 
kred� desteğ�,Yen� doğacak �lk 
çocuk �ç�n ver�len tek seferl�k 
doğum yardımı 5 b�n l�raya 
yükselt�lecek,İk�nc� çocuk �ç�n 

CUMHURBAŞKANI RECEP TAYYİP ERDOĞAN'DAN 
ÇOCUK YARDIMI AÇIKLAMASI "HER AY 5 BİN LİRA”

her ay 1500, 3'üncü ve sonrak� 
çocuklar �ç�n her ay 5000 TL 
yardım ver�lecek. Çocuk 
yardımları, çocuklar 5 yaşını 
tamamlayana dek devam 
edecek.YARDIMLAR 5 YIL 
DEVAM EDECEKPek� 
yapılacak bu çocuk yardımları 
ne kadar süre devam edecek? 
Konuyla �lg�l� açıklamalarda 
bulunan A�le ve Sosyal 
H�zmetler Bakanı Mah�nur 
Özdem�r Göktaş "İlk doğumda 
5 b�n l�ralık tek seferl�k b�r 
nakd� yardım yapılacak. İk�nc� 

çocuk �ç�n b�n 500 l�ralık 
düzenl� b�r yardıma geç�yoruz. 
Her ay annen�n hesabına 
yatırılacak. Üçüncü çocuk 
�t�barıyla �se 5 b�n l�ralık b�r 
destek. Bu da aylık ve annen�n 
hesabına yatırılacak b�r 
destek. 3 ve sonrası �ç�nde 5'er 
b�n l�ra olarak bu destek 
devam edecek. Çocuk 
yardımlarımız çocuklarımız 5 
yaşını tamamlayana kadar da 
süreceğ�n� özell�kle 
vurgulamak �st�yorum" 
�fadeler�ne yer verd�. Haber Merkezi
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 İnsan ked�n� nasıl aldatır ve veya aldanır ? Yaşadığımız bu 
hayatta pek de umursamadığımız veya farkına varmadığımız 
en öneml� şey , bana göre bu  aldanma ve aldatmadır. Dünyaya 
geld�ğ�m�zde b�r takım genet�k kodlarımız vardır ;  ama b�ze 
hayatı ve yaşamayı ve düşünmey� ve çevrey� , anne ve 
babamızdan başlamak üzere yakınlarımız ve okulda 
öğretmenler�m�z ve tak�p ett�ğ�m�z  medya öğret�r.              Ney� 
, nasıl  h�ssedeceğ�m�z� de ,  y�ne bu çevreden öğren�r ve 
öylece  şartlanmış b�r çares�zl�k veya  b�r umursamazlık   �ç�nde 
yaşarız.  Böylece  kend�m�ze, gözle görülmeyen ve ama çok 
kalın düşünce kaleler� örer ve �ç�nde b�r mahkum g�b�, hür 
olduğumuzu zannederek yaşayab�l�r�z.            İnsanı aldatan  
duygu ve h�s yanılmalarında ,  ülfet perdes�yle sarılmış ve 
gelenekselleşm�ş aklımız ve h�sler�m�z ve arzularımız çok 
öneml� b�r fonks�yon �cra eder. Zaman bakımında, güç 
bakımında, cehalet , sağlık, güven , ölüm , üm�t ve amaç 
bakımından hep aldanmaya  veya kend�m�z�  aldatmaya uyarız.   
1.Zaman Aldanması               Zaman bakımından  aldanma 
veya kend�s�n�  b�lerek aldatma şöyled�r: İnsan , dünyayı ve 
kend�s�n� sab�t ve da�m� zanneder;  sank� ebed�yen hem dünya 
var olacak , hem de kend�s� burada hayatını  devam ett�recek 
olduğunu kabul ederek bu hayata dört elle  sarılır. Bu yüzden 
zamanı da üçe bölerek ;  geçm�ş, gelecek ve  ş�md�k� zaman 
d�ye b�r taks�mat yaparız. . B�r de gen�ş zaman �cat etm�ş�z k�, 
bu üçünü de �ç�nde bulunduran zamandır. Nefs�m�z�n hoşuna 
g�den çok gen�ş b�r zamana sah�p olduğumuz varsayımıdır. Bu 
dünyaya geld�k ve b�r daha buradan g�tmeyeceğ�m�z� hayal 
eder�z ve  öylece yaşamaya devam  eder�z; sonra da buna 
ked�m�z şartlandırırız. Öyle ya, bu dünyada ebed� kalacak b�r�,  
n�ye zaman bakımında end�şelens�n k� !  İşte bu dünyada h�ç 
ölmeyeceğ�m�z� sandığımızda ve başıboşluktan, 
mesleks�zl�kten, �şs�zl�kten  avare olduğumuzda, artık zamanı 
nasıl tüketeceğ�m�z� hesaplamaya başlarız. Bunun �ç�n �cad 
ed�lm�ş zamanı ve hayatı  öldüren çeş�tl� oyunlar ve meşgaleler 
bulmaya çalışır ve hemen de yanı başımızda çokça oyun ve 
meşgale arkadaşı  buluver�r�z. Bu konuda toplum  �ç�nde ,  
�nsana zamanı öldürten, çok sayıda sosyal organ�zasyonlar ve 
gel�r�n� zaman öldürtmeden sağlayan �şyer�- �şletme sah�pler�, 
medyat�k yayıncılar b�ze çok çok yardımcı olurlar. B�z de 
onların bu çağrılarını kabul eder ve onlara doğru koşar g�der�z. 
Hem ömrümüzü- zamanımızı  bedavan harcarız , hem de 
paramızı ve madd� �mkanlarımızı  güle oynaya  ver�r�z. Bununla 
mutlu olduğumuzu zanneder�z.               Ş�md� b�r düşünel�m :  
Mesela, b�z�m  hayatımız kaç yıl olab�l�rd� ?  3 gün, 3 ay, 3 yıl, 
30 yıl veya 100 yıl. Bu konuda karar verme yetk�m�z ve 
�radem�z yoktur. Ama b�ze , önümüzdek�  gelecek yıllar nasıl 
görünüyor ?  H�ç ölmeyecekm�ş g�b� ,  sonu olmayan b�r hayatın 
ve yaşamanın  özlem� �ç�ndey�z veya  öyle sanıyoruzdur. Fakat 
yakınlarımızın ve tanıdıklarımızın  ölümü , b�ze küçük b�r uyarı 
g�b�  gelse de, kend�m�z , bu kaçınılmaz sonu kabullenemey�z. 
B�r türlü bu hayatın b�teceğ�n�, sona  ereceğ�n� ve kabre 
g�receğ�m�z� göz önüne  almamak ve başımızı ölümden başka 
taraflara çev�rmek �ç�n bu gerçeğe b�lerek veya  nefs�n 
aldatması �le göz yumarız. Kaçınılmaz Son’ u hatırlamak  b�le 
�stemey�z ; çünkü daha öneml� �şler�m�z vardır ve bu konuları 
düşünecek ve konuşacak zamanımız da  yok g�b�d�r.           Pek� 
gerçek zaman ned�r  ?  İç�nde bulunduğumuz an’ dır. Ya b�r 
san�ye ya da b�r sal�se heps� bu. Ama bunun  böyle olduğunu  
b�lsek b�le, bunu “böyle”  kabul etmek hoşumuza g�tmez. 
Aslında b�z bu dünyaya gelmekle – sank� b�z gelm�ş�z g�b�-  yan� 
doğmakla ölümü �mzalamışızdır. Ama, attığımız bu �mza b�ze 
sahte g�b� gel�r. Geçm�ş denen şey, el�m�zden çıkmış g�tm�ş ve 
artık hükmümüz altında değ�ld�r; o b�ze hükmed�yordur. 
Gelecek �se el�m�zde değ�ld�r, geleceğe ulaşacağımıza da�r 
el�m�zde h�çb�r �mkan da yoktur.  Geleceğe hükmümüz geçmez 
;  ama b�ze göre “öyle”  değ�ld�r ; sank�  geleceğ� b�z 
şek�llend�r�yoruzdur. Aslında zamanı �k�ye veya üçe ayırmak  ve 
kend�m�z� zamansız kabul etmek , kend�m�ze   attığımız en 
büyük  kazıktır. Çünkü nüfus �stat�st�kler�  ve çevrem�zdek�  
mezarlıklar veya  yakında kaybett�ğ�m�z a�le yakınları veya 
arkadaşlarımız, b�ze bu gerçeğ� çok �y� göster�yor ; ama, b�z�m 
ş�md� bu �ş�m�z gücümüz arasında,  buna ayıracak zamanımız 
yok g�b� yaşamayı, kend�m�ze kurtuluş çares� olarak 

görmüşüzdür. “ Kend�ne b�r meşgale bul ve ölüm yokmuş g�b� 
yaşa ,yoksa çıldıracaksın”  d�yen yok mu etrafımızda. Sözle 
söylemeseler de yaşayışlarıyla bunu  gösterm�yorlar mı ?         
B�z�m bu kend�m�z� aldatmamız net�ces�nde , artık mal toplama 
hırsı da b�z�  kuşatıverm�şt�r. Kend�s�n�n  ölümsüz olduğunu 
kabullenen  b�r k�mse , artık manev� b�r �man duygusu ve ahlakı 
olmayınca; �şte y�ne  kend� �ç�m�zden çıkıp ,b�z� yutan b�r ejderha 
g�b�  “ekonom�k  hayvan” a dönüşüver�r�z. Bütün �şler�m�z , 
kazanacaklarımız , topladığımız mallar, mallarımızın çokluğu, 
çoluk çocuğumuzun başarıları  b�z�m artık b�r gururumuz olarak 
b�z� tam b�r “F�ravun” hal�ne get�r�ver�r. Ş�md� çevren�ze bakın ! 
Bu  �nsanlar nereye koşuşturuyor ve ney� paylaşamamışlardır ? 
B�z de,  bu sürünün  �ç�nde m�y�z d�ye , kend�m�z� b�r hesaba 
çeksek ve kend�m�ze attığımız bu kazığın b�r boyutunu  
ölçmeyel�m m� ? Yoksa bu konuları s�zce  değerlend�rmeye , 
anlamaya vakt�n�z yok mu ?  2.Güç – Kudret Aldanması ve 
aldatması               Kend�m�z� güç bakımından da aldatırız. 
Aslında b�z �lk yaratılışta madd� olarak  b�r tek sperm, b�r 
yumurta hücres� ve embr�yo �ken ve sonra dünyaya 
geld�ğ�m�zde, yürüyemeyen, konuşamayan, kend� �ht�yaçlarını 
g�deremeyen bebek  �ken ; anne ve babamızın ve çevrem�z�n 
yardımları �le büyütülmüş ve güç sah�b�  olmuşken ; gaflet�n ve 
dalalet�n verd�ğ� cehaletle   bütün bunları b�r çırpıda unuturuz ve 
kend�m�z�n “güç” sah�b� olduğunu kabul eder ve kend�m�z�  bütün 
dünyaya meydan okur halde buluver�r�z. Oysa  sonuçta 
mezarda toprak olduğumuzda, �ç�m�zde karıncaların gezd�ğ�, 
hayvanların ve �nsanların ç�ğney�p geçt�ğ� b�r yığın hal�ne 
geleceğ�m�z� pas geçerken, “Ben !” d�ye başlayıp, bütün 
çevrem�ze karşı b�r başkaldırı veya umursamazlık  �ç�nde 
çevrem�ze bütün zararı ver�p, başkalarının  hayatını zeh�r etmey�  
b�r üstünlük hal� olarak kabul  eder ve öylece kend�m�z� 
kandırırız. Oysa b�r kuş g�b� uçamayız, b�r balık g�b� yüzemey�z, 
b�r fil kadar y�yemey�z, b�r ceylan kadar koşamayız;  ama, y�ne  
kend�m�z�n  güç ve kudret sah�b� olduğuna �nanırız ;  bu konuda 
kend�m�ze,  d�ş geç�rmed�ğ�m�z k�ş�ler� b�r tarafa bırakarak, 
gücümüzü ortaya koyacak b�zden daha ac�z ve zayıf �nsanlara 
veya hayvanlara ez�yet ederek, onların  haklarını eller�nden 
alarak  gücümüzü �spatlama yarışına g�rer�z. Artık vahş� ve 
yaban� b�r hayvandan daha zeh�rl� ve zararlıyızdır. İşte buna güç 
zeh�rlenmes� d�yoruz. Güç zeh�rlenmes�ne uğramış k�ş�ler 
aslında b�r �nsan değ�l,  olsa olsa, hayvandan yüz derece daha 
hayvan,  vahş� b�r canavar olmuştur. Ama ne yazık k� ,  
“�nsanmış” g�b� g�y�n�yor ve �nsanların arasında dolaşıyor d�ye, 
�nsanlardan saygı görmes� ne kara tal�ht�r. Bu dünyada aslında 
h�ç saygı duyulmayacak, en vahş� , en âs� b�r mahlukun ,  
�nsanlar arasında gezmes� ne kadar acıtıcıdır. Kend� menfaatler�  
�ç�n dünyayı ateşe ver�r,  b�nlerce masumu zeh�rler , bombalar 
veya ateşte yakar. İş�n en kötüsü, ,bu vahş� ve hayvan� 
mahlukun, �y� �nsanlar tarafından alkışlanmasıdır. Bu dünya,  
çok zal�m firavunları, d�ktatörler� görmüştür. Ama heps� ş�md�  
yer altında toprak olmuştur. K�m�s� de müzelerde, kend�s�ne 
�ğrençle bakılıyor;  ş�md�k�ler de öyle  olacaklar. Ama bundan 
ders alacak vahş�  b�r mahluk yoktur; çünkü “�nsan” değ�llerd�r. 
İnsan suret�nde görünen aşağılık mahluklardır. Bu vahş� 
mahluklar  �ç�n had� gel de ,  “Cehennem”  yok de ! Gözle 
görülemeyen b�r v�rüse karşı mağlup olan b�r �nsanın, kend�nde 
yaratıcı ve yapıcı b�r güç görmes� ve ked�nden başkasının  
hayatına müdahale etmes� , ne kadar  aldandığının apaçık  
resm�n� ortaya koymuyor mu ?3.Cehalet  ve B�lg�çl�k Aldatması            
B�r k�msen�n mutlak cah�l olarak doğduğu ve sonrasında �l�m 
yolunda kısmen b�leb�ld�ğ� bazı konularda �l�m tahs�l� yolu �le 
b�raz  şeyler� öğrend�ğ� , ama n�hayet�nde ,  y�ne  de pek cah�l 
olduğu su götürmez gerçek �ken ; cehalette �lerlem�ş k�ş�ler�n,  
bazı konuları  b�lmes� , bazı mesleklerde b�r şeyler b�l�yor 
olmasından dolayı, “her şey� b�len b�r” � g�b�  kend�n� aldatması 
ve satması da öneml� b�r vakadır.  B�r k�mse hang� �l�m dalında 
�lerlerse  �lerles�n , sadece o konuda b�le her şey� b�ld�ğ�n� �dd�a 
edemez. Ancak , ney� , ne kadar b�ld�ğ�n� b�len k�ş�n�n, aslında 
b�lmed�kler�n� �drak etmes� �l�mde b�r sev�ye �ken ; b�lmed�kler�n� 
b�lmeyen ve �drak etmeyen b�r�s�n�n, sadece b�ld�kler�ne bakarak 
kend�n� üstün görmes� ve başkalarına karşı üstünlük yarışına 
g�rmes� de, k�ş�n�n ked�s�n� aldatmasıdır. İnsan �ç�n �lm�n sonu 
olmadığına göre, b�r �nsan ömrünün her şey� öğrenmeye, ömrü 
yetmed�ğ� ve yetmeyeceğ� halde, k�ş�n�n başkalarına karşı b�r 
b�lm�şl�k �ç�nde yürümes� ve k�b�rlenmes� ,  aslında b�r 
maskaralıktan başka b�r şey değ�lken , d�ğer cah�ller tarafından 
kend�ne aşırı saygı duyulması ve onun b�r “şey” olduğunun 
zanned�lmes�, k�ş�y� ve çevres�ndek�ler� d�ps�z b�r uçuruma 
atmasından başka b�r şey değ�ld�r. İnsanlarda, �l�m �le b�rl�kte 
cehalet de arttıkça, �l�mden gelen b�r gurur ve k�b�r kazanır. 
Oysa, herkes�n ked�ne  göre �y� b�ld�kler� vardır. Bu b�lg�l� k�ş�, 
kend�s�nden aşağı gördükler�n�n b�ld�kler�n� b�lse ve kend�  b�ld�ğ� 
�le b�r kıyaslasa , b�lg�s�ne güven�p �nsanlara caka satmaya 
cesaret edemez.  Çevren�ze bakın, en cah�l �nsanlar, b�lg�çl�k 
taslayan k�ş�lerd�r. Gerçek �l�m sah�b� k�ş�ler, meyvel� ağaç g�b� 

olurlar ve eğ�l�rler;  d�md�k durmazlar. Asıl problem, bomboş 
olan bu cah�ller�n, b�lm�şl�k �ç�nde d�md�k yürüyerek kend�ler�n� 
satmaları ve onlara, d�ğer cah�ller tarafından saygı 
göster�lmes�d�r. B�r ömür öğrenmekle geçmel� ve her yen� 
b�l�nen, kend�s�yle beraber on tane daha b�l�nmeyen� 
önümüzde koyduğu �ç�n, b�lg� arttıkça , b�l�nmeyen sayısı on 
kat daha arttığından, artık b�r k�ş�n�n, b�lg�s�ne güvenmes� ve 
b�lm�şl�k  gururuna  ve k�br�ne dayanarak , d�ğer k�ş�ler� 
h�zmetç� g�b� görmes�ne karşı aldanmak  yanlıştır. Topluluk 
�ç�nde kend�n� gösteren k�b�rl� b�lg�n , kend�s�n� aldatan  
“maskara ahmaktan”  başka b�r şey değ�ld�r. 5.Yaptığı İy�l�klere 
Güvenmek        B�r k�ş�n�n,  hesap günü �ç�n yaşadığı bu 
hayatta yapmış olduğu b�r takım �y�l�klere ve sah�p olduğu 
faz�letlere bakarak, yarın �ç�n akıbet�ne-kend�ne güvenenler 
kes�n aldanmıştır. K�mse Allah’ tan alacaklı olmadığı halde, 
Cenab-ı Allah’ ın verd�ğ� �mkanlarla ve akılla ve vücutla, 
yaptığı �y�l�klerde de ,sadece �stemekten ve  n�yetten başka b�r 
dahl� yok �ken, sonuçta “bu eserler ve �y�l�kler ben� kurtarır”  
şekl�nde b�r düşünceye kapılarak, “bu ameller�m ben� ah�rette 
kurtarır”  d�ye �nanması ve kend�n�  Allah’a  karşı alacaklı 
görmes� �nsan oğlunun kend�n� aldatmasından başka  b�r şey 
değ�ld�r. 6. Hesap Sorulmayacakmış G�b� Yaşayıp Öyle 
Zannetmek.        Hayatımız değer� , uğruna harcadığımız şey  
kadardır ; ama uğruna çalıştıklarımız karşılığında  akılımızı ve 
hayatımızı ver�r m�y�z? Vermey�z. Ancak her şeyden daha 
değerl� bu hayatımızı, sank� b�r hesap günü yok g�b� yaşamak 
ve kend�s� ölmeyecek g�b�, kend�s�n�  adatma da vazgeç�lmez 
b�r haslet�m�z olmuştur. Otur b�r k�ş� �le konuş ; kend�s�n�n  
değers�z olduğunu söylemeyecekt�r. Hayatı anlamsız bulsa da 
, y�ne kend�s�n� anlamsız bulmayacaktır. Bu kadar değerl� b�r 
hayatta ve bu kadar sayısız n�metlerle beslenen �nsanoğlu, h�ç 
hesap vermeyecek g�b� yaşamakta ve kend�s�n� aldatmaktadır. 
Çünkü kend�s� bedavadan h�ç k�mseye b�r şey vermezken, her 
şey�n bedel�n� ve karşılığını d�ğer muhatap �nsanlardan 
�sterken ;  yaşadığı hayatın ve ver�len n�metler�n hesabını  
vermeyeceğ�n� zannetmes� , sadece kend�n� aldatma yoludur. 
Hak�katte var olan gerçeğ� , b�z onu kabul etm�yoruz veya 
umursamıyoruz d�ye,  o gerçek,  yok olmayacağına göre, 
�nsanların kend� yanlış ve b�lg�s�z zanları, gerçeğ� ortadan 
kaldırmayacaktır. İnsanın , bu hayatın  sonunda a 
karşılaşacağı şu soru, “ Ey İnsan ,  sen� Rabb�ne karşı aldatan 
neyd� ? Ş�md�den bu sorunun cevaplarını yazmaya başlayın 
ya da  kend�n�z� alıştığınız, şartlandığınız , zannett�ğ�n�z  g�b�  
aldatın !                Yaşadığımız bu hayatı, sonuç olarak 
zanlara dayalı olarak yaşıyoruz ve b�z öyle zanned�yoruz d�ye,  
öyle olacağını kabullen�yoruz. Oysa yaşadığımız hayat, taş 
g�b� sert gerçekler üzer�ne kurulu. Yed�ğ�m�z balık veya muz , 
zanlar ve hayaller üzer�ne kurgulu değ�l k�, hayatın sonu 
zanlara, kurgulama b�r aldanma ve kend�n� aldatma sonucuna 
varsın .Ş�md� şöyle  b�r muhasebe edel�m, kend�m�zle :  -
Kardeş�m , sence  ah�ret var mı ? - Yok, yok olduğunu 
zanned�yorum;  yokmuş g�b� yaşamaya alışmışım.  -Pek� 
yoksa hayatın sonu �t�bar�yle b�r manası var mı ?  - Belk� ah�ret  
vardır , olab�l�r d�ye de düşünüyorum. - Öyleyse Ona göre 
ş�md�den hazırlık yapsan.  - Zahmet etmeye gerek yoktur,  
Belk� de yoktur.   -Pek�, öldün ve g�tt�n;  baktın k� , ah�ret  var ; 
bu durumda cennet ve cehennem  konusunda ne 
düşünürsün? -Bak ,ben�m yaptığım �y�l�kler var, ben kötü b�r 
�nsan değ�l�m , kalb�m tem�z , belk� de kurtulurum. Ya da; -
Öyle günahlar �şled�m k� , ben mutlaka cehenneme g�der�m, 
uğraşmaya değmez. -Pek� bu hayatını, bu ah�ret gerçeğ� 
üzer�ne  düzenlemek �stemez m�s�n  ? -Hayır, ben öyle 
olduğunu zanned�yorum. Yan� bu konuları düşünmeyerek 
�sted�ğ�m g�b� yaşıyorum. -Pek�  �sted�ğ�n g�b� yaşadığın 
hayatta ah�ret yoksa, sonuçta mutlaka ölüm ve karanlık ve 
h�çl�k var , bu sonuca göre  , nasıl mutlu  yaşayab�l�rs�n ? - 
Belk� de ah�ret vardır. -Varsa ne yapacaksın ? - B�r müddet 
cehennemde yanar,  sonra da , Allah ben� cennet�ne koyar. 
Ben� ebed� olarak yakmaz, d�ye düşünüyorum. Öyle olmasını 
�st�yorum.  - Pek� bu konuda, Allah ne d�yor, peygamber�  ne 
d�yor ? - Ben böyle konularla keyfim�, yaşayışımı  bozamam,  
ş�md�den , bu konuları  düşünmek ve hesaplamak �ş�me 
gelm�yor. - Pek� , s�z,  Yaratıcıdan , s�z� yakmayacağına, ebed� 
cehennemde bırakmayacağına da�r b�r söz aldınız mı ? 
Onunla b�r görüşme yaptınız mı ? - Hayır.-Pek� bu konuda 
güvend�ğ�n�z b�r şey m� var ? -Yok . - Pek�, sana  neler   
olacağını, sana ne yapılacağını ,  nasıl , nereden   tahm�n 
ed�yorsun ?  - Ben öyle zanned�yorum , öyle olmasını 
�st�yorum. Bana göre eğer ah�ret varsa, yaratıcı b�z� ebed�yen 
yakmaz, belk� b�r müddet sonra cehennemden çıkarır.               
İşte bulunduğumuz  şahs� ve sosyal  hayatımız,  bu m�nval 
üzer�ne akıp g�d�yor. “Ben de herkes g�b�y�m, bak herkes de 
ben�m g�b�”. Bu yaşayış ve düşünüş, �nsanın kend�n� b�lerek 
aldatmasından başka b�r şey değ�ld�r.

ALDANMA VE KENDİNİ ALDATMA             

Astım dünyada ve ülkemizde 
çocuklarda en sık görülen 
kronik hastalıklardan biri. 
Dünyada her yıl milyonlarca 
çocuğa astım tanısı konuluyor. 
Ülkemizde de okul çağındaki 
her 7 çocuktan 1'inde astım 
görüldüğü belirtiliyor. 
Kış aylarında soğuk hava, gr�p 
g�b� v�ral enfeks�yonlar, hava 
k�rl�l�ğ� �le kapalı ortamlarda 
artan hayvan tüyü, toz ve küf 
gibi alerjenler astımı tetikliyor. 
Bu nedenle, kış aylarında okul 
çağındaki çocuklarda daha 
yaygın görülen astım tedavi 
edilmediğinde veya kontrol 
altına alınamadığında çocuğun 
fiziksel aktivitelerini 
kısıtlayabiliyor ve okul 
performansını olumsuz 
etkileyebiliyor. Ayrıca sürekli 
tedavi gerektiren durumlarda 
psikolojik sorunlara da neden 
olabiliyor. Çocuklarda okul 
kaybı ve hastane yatışlarının 
önemli bir sebebi olan astımın 
belirtileri ise tedaviyle 
kaybolabiliyor. Ancak,  bu 
durum tüm çocuklar için 
geçerli olmuyor, hastalık 
kontrol edilmezse yaşam boyu 
sürebiliyor.  
Acıbadem Internat�onal 
Hastanes� Çocuk Alerjisi 
Uzmanı Prof. Dr. Feyzullah 
Çetinkaya, astımın kontrol 
altına alınmasında hekim, 

SOĞUK HAVA ÇOCUKLARDA ASTIMI TETİKLİYOR!
ebeveyn ile çocuğun işbirliği 
ve düzenli yapılan takiplerin 
büyük bir öneme sahip 
olduğuna dikkat çekerek, 
"Doğru tedaviyle çocuklar 
yaşıtları gibi sosyal aktivitelere 
katılabilir ve okul hayatına 
sorunsuz devam edebilirler. 
Anne babaların dikkat etmeleri 
gereken en önemli nokta ise 
çocuk biraz düzelince 'iyileşti' 
düşüncesiyle hemen ilaçları 
bırakmamak olmalı. Aksi halde 
hastalık ilerleyip kalıcı bir iz 
bırakabilir" diyor.
ÇOCUKLARDA ASTIMIN 4 
ÖNEMLİ SİNYALİ! 
Astım, solunum yollarının 
kron�k b�r şek�lde yüzeysel 
olarak iltihaplanması sonucu 
daralması ve aşırı duyarlılık 
göstermesiyle ortaya çıkan bir 
solunum hastalığı. Prof. Dr. 
Feyzullah Çetinkaya, solunum 
yolunda enfeksiyon gibi çeşitli 
sebeplerle tahriş oluştuğunda 
gelişen belirtileri şöyle 
özetliyor: 
1- Düzelmeyen öksürük 
2- Sık sık nefes alma veya 
nefes  alırken zorlanma
3- Hırıltılı solunum (v�z�ng) 
4- Efor sırasında ( özellikle 
koşarken veya spor yaparken) 
nefes almakta güçlük çekme 
veya hırıltı oluşması
ATAKLARI ÖNLEMEK İÇİN 
BU KURALLARA DİKKAT!
Çocuklarda astım; atop� (yan� 

doğuştan yatkınlık), alerjenlere 
yoğun maruz kalma (ev tozu 
akarları, polenler, küf), evde 
sigara içilmesi, hava kirliliği ve 
sık geçirilen solunum yolu 
enfeksiyonları gibi etkenler 
nedeniyle oluşuyor. Prof. Dr. 
Feyzullah Çetinkaya, astım 
ataklarının önlemesinde 
çocuğun ilaçlarını düzenli 
kullanmasının, sigara 
dumanından uzak kalmasının, 
okul ortamında ve servislerde 
toz ile hayvan tüyü gibi 
ortamlardan kaçınmasının ve 
kokulardan uzak kalmasının 
büyük bir önem taşıdığını 
söylüyor. 
OKUL YÖNETİMİNİ MUTLAKA 
BİLGİLENDİRİN! 
Hafif astımı olan çocuklar dahi 
bazen çok ağır astım atakları 
yaşayabiliyorlar. Çocuk Alerjisi 
Uzmanı Prof. Dr. Feyzullah 
Çetinkaya, bu nedenle 
öğretmenlerin ve okul 
yönetiminin mutlaka 
bilgilendirilmesi gerektiğine 
işaret ederek, "Bu sayede okul 
yönetimi çocuğun sağlık 
durumu için acil müdahale 
gerektiğinde hazırlıklı olur ve 
doğru müdahalede bulunur. 
Ayrıca çocuğun tetikleyici 
ortamlardan kaçınabilmesi 
sağlanabilir. Bunların yanı sıra 
çocuğa, örneğin spor 
derslerindeki aktivitelerin 
düzenlenmesi gibi özel 

düzenlemeler yapabilir" diyor. 
YAŞINA UYGUN OLARAK 
EĞİTİM ŞART!
Okulda oluşab�lecek astımla 
�lg�l� sorunları öneyebilmek için 
çocuğa, yaşına uygun olarak 
astım hastalığı ve ilaçları 
hakkında bilgi vermenin son 
derece önemli olduğunu 
vurgulayan Çocuk Alerjisi 
Uzmanı Prof. Dr. Feyzullah 
Çetinkaya, "Çocuğa astım 
atağı geçirirse ne yapması 
gerektiği ve ilaçların doğru 
kullanımı mutlaka 
anlatılmalıdır. Bu bilgiler 
kendine olan güvenini artırır ve 
acil durumlarda paniğe 
kapılmasını önler" diye 

konuşuyor. 
"ÇOCUĞUM İYİLEŞTİ" 
DÜŞÜNCESİYLE İLACI ASLA 
BIRAKMAYIN! 
Okul çağındak� çocuklarda 
gelişen astımın tedavisinde, 
her yıl grip aşısı dahil olmak 
üzere, genel koruyucu 
önlemlerin alınması büyük bir 
önem taşıyor. Çocuk Alerjisi 
Uzmanı Prof. Dr. Feyzullah 
Çetinkaya, tedavinin çocuğun 
yaşı ve hastalığın seyri gibi 
etkenlere bağlı olarak 
planlandığını vurgulayarak, 
"Astımı uzun vadede kontrol 
altına almak için 'kontrol edici' 
ilaçlara başvurulmaktadır. 
Ayrıca atak sırasında 

semptomları hafifletmek 
amacıyla hızlı etki gösteren 
ilaçlar verilmektedir. Tedaviden 
etkin sonuç alınabilmesi için 
ilaçların doğru şekilde ve 
zamanında kullanılması, 
çocuğun hastalığı konusunda 
eğitilmesi, düzenli olarak 
doktor kontrolünden geçmesi, 
tetikleyici faktörlerden uzak 
durması gerekmektedir. 
Doktorun önerilerine uyulması 
çok önemlidir. Örneğin, çocuk 
biraz düzelince, anne babalar 
'çocuğum iyileşti' düşüncesiyle 
ilaçları asla bırakmamalıdır. 
Aksi halde hastalık ilerleyip 
kalıcı bir iz bırakabilir" diyor.  

Haber Merkezi
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“Cambaza Bak" tab�r�, hep�n�z�n b�ld�ğ� g�b� toplumda çok 
kullanılan bir söylemdir. Yapılacak olan bir manipülasyondan 
önce halkın dikkatini bir yere çekip, diğer yandan işine 
gelenleri gerçekleştirmektir. Vatandaş çoğu zaman bu bit 
yeniğini anlar da anlamazdan gelir. Ama biz böyle yapmayalım 
ve konuya bodoslamadan girelim.
Geçen hafta sosyal medyada b�r haber vardı. Bu haber b�r 
müjde gibi verildi. Haberin başlığı çok güzeldi. "Muğla'da 
turizm 12 aya çıkarılacak". Eyvallah! Kim itiraz eder ki? 
Hemen yapılsın ve hepimiz canı gönülden destek verelim. 
Merakla haberin detayını yöneldim, herhalde yeni bir turizm 
kavramı geliştirilecek diye de sevindim. Aklımdan neler 
geçmedi ki, kırsal turizm mi, kültürel turizm mi, kuş 
gözlemcilerini mi çağıracağız, yoksa kışın doğa yürüyüşlerini 
kapsayan bir faaliyet mi, hatta portakal çiçeği turizmini bile 
düşündüm saf saf. Haberi okudukça yine bizimle dalga 
geçildiğini anladım. Meğerse turizm sezonu haricinde Milas, 
Dalaman ve Fethiye'de bütün konaklama tesisleri doluyormuş, 
turistler per perişan kalacak yer arıyorlarmış. Turizmciler, kış 
sezonunda bile tam dolu olan otellerini yeni sezonda 
genişletmek için büyük bir çaba içindelermiş. Anladınız değil 
mi? Saygıdeğer yöneticilerimiz bu büyük soruna çözümler 
üretmişler ve yeni tesisler inşa etmek için düğmeye basmışlar. 
Yeni belirlenen yerlerde yapılacak tesislerle Muğla turizmi pat 
diye 12 aya çıkacakmış. Bizden de buna inanmamızı 
isterlermiş. Ben dilim döndüğünce anlatayım, siz inanıp 
inanmamakta serbestsiniz.
Önce M�las Bafa Gölü kenarında bulunan doğal ve arkeoloj�k 
s�t alanları tur�zm �marına açılacakmış. Yeter mi? Yetmez tabi, 
yine çok iyi niyetli olarak, sıra Dalaman'a gelmiş. Dalaman 
TİGEM yani eskilerin tabiri ile Devlet Üretme Çiftliği de bu 
furyadan nasibini alacakmış. Çiftliğin bir kısmı da turizm 
canavarına teslim edilecekmiş. Bakmayın siz onun bir kısmı 
dendiğine, o canavar bir girmeye görsün, bütün çiftliği yutar 
tez zamanda. Dalaman çiftliği ile ilgili ülkemizin gayet saygın iş 
insanlarının projelerini ilk duyduğumda kanım donmuştu. 
Çiftlik arazisine denizle birleşecek kanallar açılacak, bu 
kanallar bir nevi deniz yoluna dönüşecek ve yol boyunca 
yapılacak ultra lüks villaların ulaşımı tekneler ile sağlanacak 
ve minik bir Miami oluşturulacak. Ve bu mini Miami'deki ultra 
lüks malikâneler dünya zenginlerine pazarlanacakmış. 
Haberde bahsedilen proje bu mudur, onu bilmiyorum, umarım 
değildir ama her hâlükârda, bütün çiftliğin ruhuna Fatiha 
okunacak gibi. Yani üretim bir kez daha ranta kurban edilecek. 
Nasıl bu kadar kötü olunabiliyor, bu şeytanca düşünceler nasıl 
akıllara geliyor, gerçekten anlamakta zorlanıyorum. Dalaman'a 
da müjdemizi verdik, gelelim Fethiye'ye.
Feth�ye'de de Karaot plajı bu kervana dâhil ediliyormuş. Plaj 
olur da, plajın arkası durur mu, oraya da burnunu sokar beton. 
Yeşili ve doğayı öğüten bir değirmen de buraya kuruldu mu, 
ötesini düşünmek bile kâbus. Dört yıl önce Karaot plajının 
sonunda bulunan Akgöl ile ilgili bir proje tamamlamıştık. 
Harika sonuçlar çıktı. Akgöl ve çevresinin her şeyi ile yaşayan 
bir mini- ekosistem olduğunu belgeledik. Fitoplanktondan, 
karideslere, midyelerden çeşit çeşit balıklara, su 
samurlarından ördeklere, kızıl tilkilerden, kaya sansarlarına, 
kamışlardan, yosunlara, sucul bitkilerden, kuşlara muhteşem 
işleyen bir ekosistem bizi büyüledi. Umarım bu müjde Akgöl'ü 
de kapsamaz. Yoksa ilçemizin doğasının kalbine hain bir 
hançer daha saplanır. 
Örnek m� �st�yorsunuz, Kargı köyü sahilinde denizin hemen 
önüne dikilmiş beton kalelere ve o kaleler kurulurken çıkan 
atıklardan oluşmuş çöp dağlarına bakmanız yeter. O çevredeki 
sulak alanlara ve bu sulak alanlarda yaşayan canlılara reva 
görülen durum, deniz ile birleşen derelerin başına gelenler... 
Ah, şu tur�zm kavramını betondan b�r soyutlayab�lsek. Doğa'ya 
zarar vermeden, betonu kullanmadan da tur�zm 
yapılab�leceğ�n� b�r anlayab�lsek ve anlatab�lsek, hep�m�z �çin 
çok daha iyi olacak. 
Bafa Gölü çevres�ndek� doğal ve arkeoloj�k s�t alanları, 
otellerle doldurulmadan da tur�zme h�zmet eder, hatta bu 
h�zmet daha güzel ve verimli olur. 
Dalaman TİGEM'de yet�şt�r�len tahıllar, dallardan sarkan 
l�monlar, sulu portakallar, sütlü inekler, nadasa kalmış ve mera 
olarak kullanılan tarlalar, dikilecek beton bloklardan çok daha 
değerlidir.
Karaot'un güzel�m plajı, plajın arkasındak� Günlük ağaçları, 
denizle birleşen Kargı çayı, yaşayan mini ekosistemi ile Akgöl, 
orayı işgal edecek tatil köylerinden çok daha güzeldir ve çok 
daha bizimdir.
Gıda üretiminde kullanılan her karış toprak, doğal hayatın 
sürdüğü, ekosistemin devam ettiği her coğrafya, tarihin 
değerini yüklenmiş her alan, inanın bu yerlerin işgali için 
planlanan projelerle kıyaslanmayacak kadar kıymetlidir. 
O zaman, neden bu "cambaza bak" s�stem�yle vatandaşın 
algısı gölgeleniyor? Demek ki neymiş? Mesele Muğla'da 
turizmi 12 aya çıkarmak falan değil, elimizde kalan son 
güzellik manzumelerine de musallat olmakmış. Yapmayın, 
etmeyin, kıymayın! Bu işin vicdan boyutu var. Kişisel 
çıkarlarınız için doğaya vereceğiniz her zarar, kendi 
çocuğunuzun hayatından çaldığınız bir parçadır. Vebaldir! 
Yapmayın! Kendiniz "koruk yiyip de, torununuzun ağzını 
ekşitmeyin". Doğaya karşı verdiğiniz savaşı kazanamazsınız, 
sadece kazandık zannedersiniz, o kazanç gibi görülen serap 
da kaybın ta kendisidir. 
Doğamıza ve üretim alanlarımıza kıymayın efendiler!

m_saatc�@hotma�l.com
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Muğla Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde kurulun MUTTAŞ 
Denizcilik Hizmetleri A.Ş. 
yönetimi, Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası'nı ziyaret etti. 
MUTTAŞ Denizcilik Hizmetleri 
Şirketi yönetim kurulu üyeleri, 
FTSO yönetimine yeni 
yatırımlar ve projeler hakkında 
bilgi verdi, taleplerini aldı.  
MUTTAŞ Den�z H�zmetler� A.Ş. 
Yönetim Kurulu Başkanı Uğur 
İlhami Özden, Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Dairesi Başkanı Süleyman 
Özdemir, Deniz Hizmetleri 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili 
ve Denizcilik Şube Müdürü 
Cem Hodoğlugil, Bodrum 
Meclis Üyesi Niyazi Atare, 
Fethiye Meclis Üyesi Ali Özgür 
Kullukçu, Milas Meclis Üyesi 
Emrah Mergen, Bodrum DTO 
Başkanı Orhan Dinç, Fethiye 
DTO Başkanı İlkay Tugay ve 
Marmaris DTO Başkanı Halil 
Bağlı, FTSO Meclis Başkanı 
Kemal Hıra, Yönetim Kurulu 
Başkanı Osman Çıralı, Başkan 
Yardımcısı Ramazan Dim, 
Yönetim Kurulu üyeleri 
Süleyman Kaya, Emre 
Başaran ile bir araya geldi. 
MUTTAŞ Den�zc�l�k H�zmetler� 
Ş�rket� �le den�zc�l�kle �lg�l� tüm 
faaliyetlerin tek bir çatı altında 
toplanmasının hedeflendiğini 
vurgulayan Uğur İlhami 
Özden, 4 Kasım 2024 
tarihinde yapılan şirketin ilk 
genel kurulunda denizcilikle 
ilgili meslek odaları ve ilçe 
belediyelerinin temsilcilerini de 

MUTTAŞ DENİZCİLİK'TEN FTSO'YA ZİYARET 

kapsayacak şekilde şirket 
yönetiminin belirlendiğini 
kaydetti. Ziyarette limanların 
işletilmesi ve iyileştirilmesi, 
deniz kirliliğinin önlenmesi 
hakkında fikir alışverişinde 
bulunuldu. 
FTSO Yönet�m Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı, ziyaretleri için 
MUTTAŞ Deniz Hizmetleri A.Ş. 
yönetimine ve Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Dairesi Başkanına teşekkür 
ederek, başarılar diledi.

Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası (FTSO) �le Deney�m İş 
Sağlığı ve Güvenliği arasında 
imzalanan protokol 
kapsamında, FTSO üyelerine 
iş sağlığı ve güvenliği 
hizmetlerinde yüzde 10, sağlık 
tarama testlerinde ise yüzde 
15 indirim uygulanacak. 
FTSO Meğr� Salonu'nda, 
FTSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı ile Deneyim 
Ortak Sağlık Güvenlik 
Hizmetleri Gıda İnşaat Turizm 
Ticaret Limited Şirketi Müdürü 
Nuh Gökhan tarafından 
imzalanan protokolle Oda 
üyelerine özel indirim imkanı 
sağlandı. Protokol uyarınca 
Deneyim İş Sağlığı ve 
Güvenliği firmasında Fethiye 
Ticaret ve Sanayi Odası 

DENEYİM İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLIĞİ'NDEN, FTSO ÜYELERİNE ÖZEL İNDİRİM
üyelerine, iş sağlığı ve 
güvenliği hizmetlerinde yüzde 
%10, işitme testi, akciğer 
grafisi, portör muayeneleri, 
solunum fonksiyon testi, EKG 
çekimi, kan testleri gibi sağlık 
tarama testlerinde yüzde 15 
indirim yapılacak. 
İndirimlerden yararlanmak 
isteyen FTSO üyelerinin, 
FTSO kimlik kartı veya 'oda 
kayıt belgesini' ibraz etmeleri 
yeterli olacak.
Oda üyeler�ne �nd�r�m �mkanı 
sağlayan protokollerle, FTSO 
üyeleri arasında işbirliğini 
arttırmayı hedeflediklerini 
belirten FTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Osman Çıralı, 
"Üyelerimiz arasında ticaretin 

gelişmesine, birlik ve beraberliğin artmasına önem veriyoruz. İş 
sağlığı güvenliği alanında sunduğu hizmetlere ilişkin üyelerimize 
1 yıl süreyle özel indirim sağlayan protokolün hayırlı olmasını 
diliyorum." dedi. Haber Merkezi

Ps�k�yatr� Uzmanı Dr. Mert 
S�nan B�ngöl, vegan 
beslenmenin ruh sağlığı 
üzerindeki etkisinden bahsetti.
Vegan beslenmen�n, hem 
faydaları hem de zararları 
olduğuna d�kkat çeken 
Psikiyatri Uzmanı Dr. Mert 
Sinan Bingöl, "Zayıflamaya 
yardımcı olmak, tip 2 diyabet 
ve kalp hastalıkları riskini 
azaltmak gibi faydaları varken, 
vücut bağışıklığının 
zayıflaması, kansızlık, 
unutkanlık artışı, yorgunluk, 
kemik hastalıkları, ruhsal 
hastalıklar riskini arttırmak gibi 
riskleri de vardır" dedi.
 Çoğu vegan b�rey�n depres�f 
h�ssetmeye daha mey�ll� 
olduğuna vurgu yapan Dr. Mert 
S�nan B�ngöl, "Bu durumun 
muhtemel nedenleri olarak aile 
ve toplum baskısı nedeniyle 
dışlanma korkusu, sürekli her 
ortamda kendilerini birilerine 
uzun uzun açıklama ve kabul 
ettirme zorunluluğu 
hissetmeleri, tercihlerine saygı 
duyulmaması, 
anlaşılamamaları nedeniyle 
yalnız hissetmeleri ve 
önyargılara maruz kalmaları 
sayılabilir" açıklamasını yaptı.
VEGANİZM BİRÇOK KİŞİ 
İÇİN VİCDANİ GELİŞİMİN BİR 
PARÇASI…
Vejetaryen b�reyler�n yüzde 
10'unun vegan b�reylerden 
oluştuğunu �fade eden 
Ps�k�yatr� Uzmanı Dr. Mert 
S�nan B�ngöl, "'Dünya Hayvan 
Vakfı' verilerine göre, dünya 
genelinde vegan yaşam tarzını 
benimseyen yaklaşık 90 
milyon birey bulunuyor. 
Buradan hareketle dünya 
nüfusunun yüzde 1,1'inin 
vegan olduğu söylenebilir. 
Vegan bireylerin büyük 
çoğunluğu, kadınlardan 
oluşuyor." dedi.
Vegan�zm�n, d�ğer d�yetlerden 
farklı olarak, sadece b�r 
'beslenme' çeşidi olarak 
görülmediğini hatırlatan Dr. 
Mert Sinan Bingöl, "Veganizm 
aynı zamanda hayvanların 
'yaşam haklarını savunan' etik 
ve politik bir anlayışın 
ürünüdür. Birçok birey 
açısından, vicdani gelişimin bir 

VEGAN BİREYLERDE DEPRESYON RİSKİ ARTIYOR
parçası olarak görülür. 
Veganlar, et ve hayvanlardan 
elde edilen süt ve süt ürünleri, 
bal, yumurta gibi hiçbir ürünü 
tüketmezler. Bazı veganlar, 
hayvan kaynaklı ipek, deri, yün 
gibi giysileri ve hayvansal yağ 
içeren sabunları da 
kullanmazlar. Hatta vegan 
bireyler sirk, boğa güreşi, 
hayvanat bahçesi gezisi ve at 
yarışları gibi etkinliklere 
katılmayı etik bulmazlar" 
açıklamasını yaptı.
VEGAN BESLENME 
DEPRESİF SÜREÇLERİ 
TETİKLİYOR!
"Vegan beslenmen�n, b�r 
taraftan zayıflamaya yardımcı 
olmak, t�p 2 d�yabet ve kalp 
hastalıkları r�sk�n� azaltmak 
g�b� faydaları varken, öte 
yandan vücut bağışıklığının 
zayıflaması, kansızlık, 
unutkanlık artışı, yorgunluk, 
kemik hastalıkları, ruhsal 
hastalıklar riskini arttırmak gibi 
riskleri de vardır." diyen Dr. 
Mert Sinan Bingöl, şunları 
söyledi:
"B�ld�ğ�m�z g�b� duygularımız 
yed�ğ�m�z bes�nler� etk�ler, 
yed�ğ�m�z bes�nler de 
duygularımızı etk�ler. 
Beslenme �le ps�k�yatr�k 
bozukluklar arasındak� en 
güçlü ilişki 'depresyon' riski için 
bulunmuştur. Vegan tipi 
beslenmenin, bireylerde 
protein, kalsiyum, demir, çinko, 
B12 vitamini, D vitamini, yağ 
asitleri açısından yetersizlikler 
oluşturması nedeniyle beyin 
kimyasallarını olumsuz 
etkilediği ve depresif süreçleri 
tetiklediği bilinmektedir."
VEGAN BESLENEN 
BİREYLERİN EN BÜYÜK 
SORUNU TERCİHLERİNE 
SAYGI DUYULMAMASI…
Vegan beslenmen�n ruh 
sağlığına en olumlu etk�s�n�n, 
b�rey�n sadece kend�s�n� değ�l, 
aynı zamanda başka b�r 
canlının yaşama hakkını 
önemseyerek vicdani duruş 
sergilemesi olduğunu aktaran 
Psikiyatri Uzmanı Dr. Mert 
Sinan Bingöl, "Diğer canlıların 
yaşam koşullarına değer 

vererek saygı göstermesinin 
sonucunda, kişiye anlamlı bir 
yaşam sunar" dedi.
Bunun dışında çoğu vegan 
bireyin depresif hissetmeye 
daha meyilli olduğuna vurgu 
yapan Dr. Mert Sinan Bingöl, 
sözlerini şöyle sürdürdü:
"Bu durumun muhtemel 
nedenler� olarak a�le ve toplum 
baskısı neden�yle dışlanma 
korkusu, sosyal ortamlardan 
kaçınma, vegan ürünlere 
ulaşmanın maddi güçlükleri ve 
kısıtlı erişim, sürekli her 
ortamda kendilerini birilerine 
uzun uzun açıklama ve kabul 
ettirme zorunluluğu 
hissetmeleri, duygularını çoğu 
zaman bastırmak zorunda 
kalmaları, tercihlerine saygı 
duyulmaması veya tercihlerinin 
sorgulanması, 
anlaşılamamaları nedeniyle 
yalnız hissetmeleri, 
aşağılanma, önyargılara 
maruz kalma sayılabilir. Tüm 
bunların sonucunda, birey, 
kendisini değersiz ve 
ötekileştirilmiş olarak 
hissetmektedir. Araştırmalar, 
bu tarz olumsuzlukların bazı 
vegan bireyler üzerinde 
depresyon, kaygı, stres, öfke 
gibi psikososyal riskler 
oluşturduğu sonucuna 
varılmıştır."
Bazı çalışmalarda vegan tipi 
beslenmenin depresif belirtileri 
azalttığı yönünde bulgular elde 

edildiğini hatırlatan Dr. Mert 
Sinan Bingöl, çoğu çalışmayla 
da hem diyetteki demir, B12, 
demir, çinko, Omega-3 yağ 
asitlerinin eksikliği nedeniyle, 
hem de bireysel, ailesel ve 
çevresel zorluklar nedeniyle 
vegan bireylerin depresyon 
riskinin arttığı sonucuna 
varıldığını kaydetti.
VEGAN BİREYLERİN, 
RUHSAL SORUNLARI 
AŞMALARI İÇİN ÖNERİLER…
Vegan beslenmen�n hem 
yararı hem zararı 
görülebildiğine vurgu yapan 
Psikiyatri Uzmanı Dr. Mert 
Sinan Bingöl, sözlerini şöyle 
tamamladı:
"B�reylerde prote�n, kals�yum, 
dem�r, ç�nko, B12 v�tam�n�, D 
v�tam�n�, yağ as�tler� açısından 
yetersizlikler görülmemesi için, 
bu beslenme tarzının 
diyetisyen kontrolünde 
uygulanması gerekir. 
Diyetlerindeki besin 
içeriklerinin dengeli olması, 
düzenli uyku ve düzenli 
egzersiz yapmaları önemlidir. 
Ayrıca vegan bireylerin, sıklıkla 
ailelerinden olumsuz tepkiler 
almaları nedeniyle, daha fazla 
üzüntü, öfke, stres gibi 
psikososyal risk faktörleriyle 
baş etmek durumunda 
kalmamaları için, ailelerin 
vegan bireylere anlayışla 
yaklaşmaları önemlidir."

Haber Merkezi
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Son dönemde yayınlanan b�r 
d�z� �le ‘gassal’ mesleğ� en çok 
merak ed�len meslek hal�ne 
geld�. B�zde Feth�ye TV olarak 
Feth�ye’de görev yapan 
gassallara, meslekler�n�n 
zorluklarını ve fedakarlıklarını 
sorduk. Son dönemde d�j�tal 
platformda yayınlanan "gassal" 
d�z�s� sonrası, Feth�ye’dek� 
gassallar meslekler�n�n 
zorluklarını ve fedakarlıklarını 
anlattı. Ölüler� son 
yolculuklarına hazırlayan 
gassallar, k�m� zaman 
yakınlarının b�le cesaret 
edemed�ğ� görevler� üstlenerek 
büyük b�r sorumluluk taşıyor. 
İşler�n�n manev� boyutunun 
ağır olduğunu bel�rten 
gassallar, karşılaştıkları 
zorluklara rağmen ölenlere 
saygı çerçeves�nde 
çalışmalarını sürdürüyor. 
Feth�ye Beled�yes� Mezarlıklar 
Müdürlüğü’nde görev yapan 2 
kadın ve 2 erkek gassal, 
d�z�yle b�rl�kte meslekler�n�n 
merak konusu hal�ne geld�ğ�n� 
bel�rterek, meslekler� hakkında 
merak ed�len soruları 
yanıtladılar. "Tanıdıklarımı Ve 
Arkadaşlarımı Ağlayarak 
Yıkadığım Günler Oldu”12 
yıldır gassallık mesleğ�n� �cra 
eden Hesna Dem�rhan, 
"Ps�koloj�k olarak ağır b�r 
meslek. Sürekl� normal 
cenazelerle karşılaşmıyoruz, 
kazalar, �nt�harlar, otops�ler, 
bebekler, çocuklar, kend� 
yaşıtlarımız oluyor. Her türlü 
cenaze �le karşılaştığımız �ç�n 
ps�koloj�k açıdan zorluk 
çek�yoruz. A�le büyükler�m�n 
cenazes�nde yıkama �şlem�ne 
katıldığımda bu meslek 
d�kkat�m� çekt�, daha sonra 
'Ben de yapab�l�r�m' ded�m ve 
başladım. O günden bu yana 
gassallık yapıyorum. 
Tanıdıklarımı ve arkadaşlarımı 
ağlayarak yıkadığım günler 
oldu. İş�m�z gereğ� sürekl� acılı 
ve ağlayan �nsanlarla 
karşılaşıyoruz. Mesleğ�m�z, 
gündel�k yaşantımızda 
ps�koloj�m�z� tab�� k� etk�l�yor 
ama a�le yaşantıma, 
çocuklarıma yansıtmamaya 
özen göster�yorum. 
Mesleğ�m�z� sorduklarında 
d�rekt 'Gassalım' d�yem�yoruz 
çünkü �nsanlar �ster �stemez 
b�zden ürküyor. Özell�kle 
pandem� dönem�nde 'S�z 

FETHİYE’DE GASSALLIK MESLEĞİNİN ZORLUKLARINI ANLATTILAR

cov�dl� cenazelere 
g�r�yorsunuz' d�ye b�zden 
kaçıyorlardı." ded�.“Mesleğ�n 
Zorlukları Özell�kle Kokan ve 
Yanmış Cenazeler”Bayram 
Güneş 12 yıldır gassallık 
mesleğ�n� sürdürdüğünü 
bel�rterek, “Daha önce 4 sene 
vek�l �mamlık yaptım. 
Sonrasında gassallık 
mesleğ�ne başladım. Bu 
mesleğ�n zorlukları özell�kle 
kokan, yanmış cenazeler. 
Pandem� dönem�nde 
çekt�ğ�m�z sıkıntılar. En 
öneml�s� bebek cenazeler�nde 
çok zorlanıyoruz. Bu durum 
�ster �stemez b�zler� norma 
hayata da etk�l�yor. Mesleğ�m�z 
neden�yle b�r tepk�yle 
karşılaşmadık ama 
mesleğ�m�z�n zor olduğunu 
söylüyorlar. Bu mesleğ� terc�h 
eden çok… Hatta halk eğ�t�m 

merkezler�nde gassallık kursu 
açılıyor. Kursa talep yoğunmuş 
ama belgey� almakla �ş 
b�tm�yor. Öneml� olan bu �ş� 
devam ett�reb�lmek… B�rçok 
k�ş� yaparım d�yerek başlıyor 
ve daha sonra uğramıyor” 
ded�. "Ham�le Yeğen�m�n 
Ölümüyle Bu Mesleğe 
Başladım"10 yıl önce ham�le 
yeğen�n�n yıkama �şlem�ne 
katılarak bu mesleğe adım 
atan Gülsüm Yanık �se, "İlk 
olarak bu mesleğe 
çağırıldığımda bebek 
cenazeler�nden çek�nd�ğ�m �ç�n 
yapamayacağımı düşünerek 
reddett�m. Ancak 2015 yılında, 
karnında bebeğ� �le vefat eden 
yeğen�m�n yıkama �şlem�ne 
katılmamla b�rl�kte, 'Ben de 
yapab�l�r�m' ded�m ve bu 
mesleğe başlama kararı aldım. 
Ben�m �ç�n acı b�r başlayış 

oldu. Mesleğ�m�z�n zorlukları 
elbette var. Bebek cenazeler�, 
trafik kazaları, yanmış 
cenazeler, adl� vakalar ve uzun 
süre beklem�ş cenazeler b�z� 
zorluyor. Ps�koloj�k açıdan ağır 
b�r �ş, h�ç gülen b�r �nsanla 
karşılaşmıyoruz, gün boyu 
ağlayan �nsanlar görüyoruz. 
Ben�m de a�le hayatım ve 
çocuklarım olduğu �ç�n 
ps�koloj�m� korumaya 
çalışıyorum. Pandem� sürec� 
ben�m �ç�n çok zor geçt� çünkü 
akrabalarımı kaybett�m, onların 
da yıkama �şlemler�n� 
gerçekleşt�rd�m. Ben�m �ç�n 
meslekte zorlandığım anlardan 
b�r�yd�. 'Ben gasallım' 
ded�ğ�mde ürküyorlar ama son 
günlerde yayınlanan d�z� �le 
b�rl�kte mesleğ�m�zde merak 
uyandırdı ve popüler oldu. 
D�z�dek� Bak� karakter�n�n 
hayatı ön plandaydı ama 
gassalların hayatı çok daha 
zor." şekl�nde 
konuştu."Zamanla Ölülerden 
Korkmamayı Öğren�yoruz"3 
yıldır gassallık yapan 
Abdurrahman Duran, mesleğe 
Kuran kursunda b�r hocasının 
desteğ�yle başladığını 
söyleyerek, “Kuran kursunda 
eğ�t�m alırken rahmetl� b�r 
hocamızın desteğ�yle 
başladım. El�m�zden geld�ğ�nce 
görev�m�z� en �y� şek�lde yer�ne 
get�r�yoruz. Mesleğe başlarken 

ted�rg�nl�k yaşadık. Ps�koloj�k 
olarak rahatsızlık duyduk. 
Zamanla bu duygular en aza 
�nmeye başladı. İnsdan bell� b�r 
süreden sonra ölülerden b�r 
zarar gelmeyeceğ�n� anlıyor. 
Mesleğ�n en zor yanları 
genelde uzun süre dışarıda 
kalmış, vücudunda morarma, 
kokma g�b� durumlar meydana 
gelm�ş. Bunlar daha zorlayıcı 
oluyor. Çevrem�zde 

mesleğ�m�z� yaparken, korkup 
korkmadığımızı merak 
ed�yorlar. Zaten b�r�nle 
tanışırken �lk olarak gassal 
olduğumuzu 
açıklayamıyorduk. D�z�den 
sonra mesleğ� b�raz daha 
öğrend�ler. İşe g�rmek 
�steyenlerde oluyor. B�zlerde 
�ş�n güzel taraflarını anlatarak 
yardımcı oluyoruz.” d�ye 
konuştu. Haber Merkezi

HABER / ELİF OTURAKCI

“ZAMANLA ÖLÜLERDEN KORKMAMAYI ÖĞRENİYORUZ”

Muğla'nın Huzuru Güvenlik 
Toplantısı, Muğla Valisi İdris 
Akbıyık başkanlığında 
gerçekleştirildi. Vali Akbıyık, 
"Muğla'da sıfır olay arzusu ile 
çalışıyoruz. Muğla'nın huzuru, 
Türkiye'nin huzuru diyoruz. En 
huzurlu turizm şehri olmak için 
tüm ekiplerimizle var 
gücümüzle mücadele 
ediyoruz. 6 bin 941 güvenlik 
görevlisi ile Muğla'nın 
huzurunu sağlamaya 
çalışıyoruz. 2024, 2023'ten çok 
daha başarılı geçti. Fakat 
isteğimiz hiç olay yaşamamak" 
dedi.
Akbıyık, "Organ�ze suç 
örgütlerine tahammülümüz 
yok. Çok sayıda suç örgütünü 
çökerttik. 7-24 siber güvenlik 
ekiplerimiz terörle mücadele 
konusunda çalışmalarına 
devam ediyor. Göçle 
mücadelede organizatörlerin 
yakalanması konusunda çok 
ciddi rakamlara ulaştık. 5 tane 
mobil göç aracımız var. 24 
saat görev esası ile 
çalışıyorlar. Uyuşturucu artık 
çağımızın hastalığı ve her 
yerde yaygınlaşıyor. Tüm 
ekiplerimizle gerekli 
mücadeleyi verirken, diğer 
yandan halkımızı 
bilinçlendirmeye çalışıyoruz. 
Geçen gün Köyceğiz'de önemli 
bir yakalama da yapıldı. Bu 
süreçte vatandaşlarımızın 
ihbarları, 112'yi aramaları çok 
önemli" diye konuştu.
Val� İdr�s Akbıyık, "Aranan 
şahıslarla �lg�l� c�dd� 
yakalamalarımız var. Trafik 
güvenliği çok önemli. 
Türkiye'de en çok motosiklet 
kullanılan illerdden birisiyiz. 
Kazaların çoğu motosiklet 
kazası oluyor. Kontrollerimizi 

VALİ AKBIYIK: "MUĞLA'NIN HUZURUNU 

sıklaştırıyoruz. Emniyet ve 
jandarma ekiplerimizin 
projeleri var. 10 milyon yerli ve 
yabancı turist ağırladık. Bu 
kapsamda Muğla'nın huzuru 
Türkiye'nin huzuru diyoruz" 
ifadelerini kullandı.
Toplantıda yapılan sunumda, 
2024 yılında organ�ze suç 
örgütlerine yönelik 16 
operasyon yapıldı. 16 örgüt 
çökertilirken, 135 kişi 
tutuklandı. Kaçakçılıkla 
mücadele kapsamında 2024 
yılında 581 operasyon yapıldı. 
870 kişi yakalanırken, 14 kişi 
tutuklandı. Uyuşturucu ile 
mücadele kapsamında 2024 
yılında 3 bin 676 operasyon 
yapıldı. 2 bin 792 kişi 
yakalanırken, 423 kişi 

tutuklandı. Terörle mücadele 
kapsamında 2024 yılında 206 
operasyon yapıldı. 286 kişi 
yakalanırken, 64 kişi 
tutuklandı. Asayiş olayları 
kapsamında 2024 yılında 22 
bin 419 operasyon yapıldı. 
Olayların aydınlatma oranının 
yüzde 95,3 olduğu belirtildi. 
Hırsızlık olayları kapsamında 
2024 yılında 2 bin 313 
operasyon yapıldı. 2 bin 154 
kişi yakalanırken, olayların 
aydınlatma oranının yüzde 73 
olduğu belirtildi. Siber suçlarla 
mücadele kapsamında 2024 
yılında 32 operasyon yapıldı. 
121 kişi yakalanırken, 81 kişi 
tutuklandı. Göçmen kaçakçılığı 
kapsamında 2024 yılında 1286 
operasyon yapıldı. 17 bin 665 

SAĞLAMAYA ÇALIŞIYORUZ”

göçmen yakalandı. 1448 
organizatör yakalandı, 1006'sı 
tutuklandı. Dolandırıcılık 
suçlarına yönelik 2024 yılında 
2 bin 641 operasyon yapıldı. 
267 kişi yakalandı. Ayrıca 20 
yılın üzerinde hapis cezası 
bulunan 31 kişinin yakalandığı 
belirtildi. Alkollü sürücünün 
sebep olduğu ölüm sayısı 
2024 yılında 11 olarak 
kayıtlara geçti. Trafik konusun-
da 2024 yılında 1 milyon 984 
bin 724 kişi denetlendi. Toplam 
144 bin 724 kişiye ceza 
yazıldı. 2024 yılında 102 bin 
489 motosiklet sürücüsüne 
ceza yazıldığı belirtildi. Vali 
Akbıyık, "Bu sene trafik suçları 
ile mücadele yılımız olacak" 
ifadelerini kullandı. Haber Merkezi

Muğla İl M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen ve 
velilere rehberlik etmeyi 
amaçlayan "Çocuğumun 
Beyninde Neler Oluyor?" 
başlıklı seminer, yoğun 
katılımla gerçekleştirildi. 
Seminere, "Akademisyen 
Anne" olarak tanınan Doç. Dr. 
Saniye Bencik Kangal 
konuşmacı olarak katıldı.
Sem�nerde, çocukların bey�n 
gel�ş�m�, öğrenme süreçleri ve 
ebeveynlerin bu süreçlerdeki 
etkileri ele alındı. Eğitim 
hayatının en önemli 
destekçileri olan velilerin, 
çocuklarını daha iyi 
anlamalarına yardımcı olacak 
bilgiler sunan Doç. Dr. Saniye 
Bencik Kangal, katılımcılardan 
büyük ilgi gördü. Muğla İl Milli 
Eğitim Müdürü Emre Çay'ın 
öncülüğünde düzenlenen 
etkinlik, velilerden tam not aldı. 
Yoğun katılım nedeniyle dolup 
taşan salonda veliler, 
çocuklarının gelişimine dair 
merak ettikleri konuları 
öğrenme fırsatı buldu.
Muğla İl M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü 
Ar-Ge ekibinin organize ettiği 

VELİLERE YÖNELİK ANLAMLI SEMİNER

seminerin ardından yapılan 
açıklamada, velilere yönelik 
benzer etkinliklerin devam 
edeceği vurgulandı. İl Müdürü 
Emre Çay, etkinliğin 
gerçekleşmesine katkı 
sağlayan tüm katılımcılara ve 
organizasyon ekibine teşekkür 
etti. Haber Merkezi
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D�nçel, “Zorlu B�r F�kstürle 
Başlıyoruz”Antalya’dak� 10 
günlük kamp sürec�n� yoğun 
antrenmanlar ve hazırlık 
maçlarıyla tamamlayan 
Feth�yespor, �k�nc� yarıya güçlü 
b�r başlangıç yapmayı 
hedefl�yor. Tekn�k D�rektör 
Selahadd�n D�nçel, transfer 
olursa, uzun vadel� katkı 
sağlayacak oyunculara öncel�k 
verd�kler�n� açıkladı. Nes�ne 2. 
L�g Beyaz Grup ek�pler�nden 
Feth�yespor, l�g�n �k�nc� 
devres�ne hazırlıklarını 
Antalya’nın Aksu �lçes�nde 
gerçekleşt�rd�ğ� kamp �le 

FETHİYESPOR, İKİNCİ YARI HAZIRLIKLARINI TAMAMLADI

tamamladı. Tekn�k D�rektör 
Selahadd�n D�nçel 
yönet�m�ndek� lac�vert-beyazlı 
ek�p, 10 günlük kamp sürec�n�n 
ardından Feth�ye’ye dönerek 
GMG Kastamonuspor �le 
oynayacağı �k�nc� yarının �lk 
maçı �ç�n çalışmalarına 
başladı.Kamp Sürec� Ver�ml� 
Geçt� Feth�yespor, l�g�n �lk 
devres�n� 26 puanla 9. sırada 
tamamladı. İlk yarının 
ardından takıma ver�len 6 
günlük �zn�n ardından, yılbaşı 
önces� Feth�ye’de b�r araya 
gelen ek�p, burada 3 gün 
süren çalışmalarını 

tamamlayarak 2 Ocak’ta 
Antalya’ya hareket ett�. 
Antalya’dak� 10 günlük kamp 
boyunca yoğun b�r antrenman 
programı uygulayan 
Feth�yespor, kamp süres�nce 3 
hazırlık maçı yaptı. Tekn�k 
D�rektör D�nçel, saha 
zem�nler�n�n kal�tes�, �kl�m 
koşulları ve kampın genel 
atmosfer�nden memnun 
olduklarını bel�rtt�. Genç 
oyuncuların performansına 
d�kkat çeken D�nçel, “İsv�çre 
Süper L�g� ek�pler�nden b�r 
takımın B kadrosuyla 
yaptığımız maç, gençler�m�z 
�ç�n öneml� b�r tecrübe oldu” 
ded�.GMG Kastamonuspor 
HazırlıklarıFeth�yespor, �k�nc� 
yarının �lk maçı �ç�n 19 Ocak 
Pazar günü saat 13.30’da 
Kastamonu Gaz� 
Stadyumu’nda GMG 
Kastamonuspor’a konuk 
olacak. Zorlu b�r fikstürle 
başlayacaklarını �fade eden 
Selahadd�n D�nçel, “Grubun 
favor� takımlarından b�r�yle 
oynayacağız. Takımımızda 
cezalı ya da sakat oyuncu 
bulunmuyor. Kastamonu 
maçına en �y� şek�lde 
hazırlanıyoruz ve �sted�ğ�m�z 
sonuçla dönmek �st�yoruz” d�ye 
konuştu.Transfer 
ÇalışmalarıTransfer 

dönem�nde d�kkatl� b�r stratej� 
�zled�kler�n� bel�rten D�nçel, 
“Hazırlık dönem�nde, özell�kle 
devre arasında transfer yasağı 
olmamasına rağmen transfer 
yapmayan tek takım b�z 
olab�l�r�z. Daha önce, �lk yarı 
değerlend�rmes� yaptığımız 
basın toplantısında da 
bel�rtt�ğ�m�z g�b�, kulübün 
yapısına ve ekonom�k 
dengeler�ne uygun, 
Feth�yespor’a 2-3 yıl h�zmet 
edeb�lecek oyuncular 
bulmamız hal�nde transfer 
yapmayı düşünüyoruz. Ancak, 
sadece kısa vadel� (örneğ�n 3 
aylık ya da yarım sezonluk) 
oyuncular transfer etmey� 
kes�nl�kle 
�stem�yoruz.Amacımız, 
Feth�yespor’a gerçekten katkı 
sağlayacağına �nandığımız b�r 
oyuncu profil�n� kulübümüze 
kazandırmaktır. Bu doğrultuda 
çalışmalarımız devam ed�yor. 
Y�ne de, eğer bu kr�terlere 
uygun b�r oyuncu 
bulunamazsa transfer 
yapmamamız da b�r sorun 
teşk�l etmeyecek. Takımımızın 
�lk yarıda serg�led�ğ� 
performanstan memnunuz ve 
gerek�rse bu şek�lde yolumuza 
devam edeceğ�z.” �fadeler�n� 
kullandı.

Haber Merkezi

Muğla Val�s� Dr. İdr�s Akbıyık, 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü nedeniyle Muğla 
genelinde görev yapan basın 
çalışanları ile bir araya geldi. 
Ula Akyaka Mahalles�'ndek� b�r 
otelde gerçekleşt�r�len 
etk�nl�kte konuşan Muğla Val�s� 
Dr. İdr�s Akbıyık, 2024 yılı 
genel b�r değerlend�rme yaptı. 
Tur�zmden, ulaşıma, sağlıktan 
eğ�t�me ve orman 
yangınlarından tarımsal 
faal�yetler konusunda açıklama 
yaptı. 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü nedeniyle bir 
araya gelmekten mutlu 
olduğunu belirten Vali Akbıyık, 
toplumun haber alma hakkı 
için mesai mefhumu 
gözetmeksizin fedakârca 
çalışan gazetecilere teşekkür 
etti.
MUĞLA, YERLİ VE YABANCI 
10 MİLYON TURİST 
AĞIRLANDI
Bugün hem basın çalışanları 

MUĞLA, 2024 YILINDA 10 MİLYON YERLİ VE YABANCI TURİST AĞIRLADI

ile bir araya gelmek, hem de 
2024 yılı boyunca 
gerçekleştirilen çalışmalar ve 
projelerle ilgili bir 
değerlendirme yapmak 
istediğini belirten Vali İdris 
Akbıyık
2024 yılı tur�zm 
değerlend�rmes�n� yaptı. Val� 
Akbıyık, Muğla'nın ülkemizin 
ve dünyanın turizmdeki en 
önemli merkezlerinden biri 
olmaya devam ettiğini, 
Muğla'da turizmi dört mevsime 
yaymak amacıyla dalış turizmi 
altyapısını güçlendirmeye 
yönelik çalışmalar yapıldığını, 
sağlık turizmi alanında da 
çekim merkezi haline gelmesi 
için atılacak adımların ele 
alınacağı sağlık turizmi 
çalıştayını önümüzdeki ay 
gerçekleştireceklerini açıkladı. 
Vali Akbıyık, "2024 yılı 
turizmde rekor sayılara 
ulaştığımız bir yıl oldu. 3 
milyon 700 bini yabancı olmak 

üzere toplamda 10 milyonu 
geçen turiste ev sahipliği 
yapan Muğla'mızda 2025 
yılının turizm açısından daha 
verimli olması için 
çalışmalarımıza yıl bitmeden 
başladık" dedi.
"KRUVAZİYER GEMİLERDE 
250 BİN YOLCU GELDİ"
Marmar�s ve Bodrum g�b� 
tur�st�k �lçelerdek� kruvaz�yer 
gem�ler �ç�n yapılan l�manlara 
250 b�n yolcu geld�ğ�n� bel�rten 
Val� Akbıyık, "Kruvaz�yer 
tur�zm� önemli. 250 bini geçti 
gelen turist sayısı. Daha 
nitelikli ve kaliteli turist geliyor. 
Turizmi 12 aya yaymamız 
gerekiyor. Sadece kum, deniz, 
güneş değil, Muğla ülkemizin 
en güzel koyları ile yeşili ile, 
denizi ile. Ama bu 3,4, 6 ayla 
kalmamalı. Bunun için de 
gastronomi turizmi, spor 
turizmi, kültür turizmi gibi 
turizmi gibi çeşitlendirmemiz 
gerekiyor. Son yıllarda yapılan 
kültür turizmi konusunda antik 
kentlerimiz, arkeolojik 
kazılarımız, ören yerlerimiz 
katkı yapıyor.
TARIMSAL POTANSİYEL VE 
YATIRIMLAR
Val� Akbıyık, çiftçileri 
desteklemek, tarımsal üretimi 
artırmak ve ürünleri dünya 
pazarlarına ulaştırmak için 
projelerin hız kesmeden 
sürdürdüklerini, özellikle 
Apiterapik Arıcılık Ürünleri Ar-
Ge İnovasyon ve İşleme 
Merkezi Projesi gibi yenilikçi 
çalışmalarımız sayesinde 
bölgede arıcılık faaliyetlerinin 
hızla geliştiğini ve niteliğinin 
atığına dikkat çekti. Muğla'nın 

deniz, kum ve güneşin 
yanında tarımsal üretim 
alanında da Türkiye'de önemli 
bir yere sahip olduğunu 
belirten Vali Akbıyık, su 
ürünleri sektöründe Muğla'nın 
Türkiye'de ilk sırada yer 
aldığın belirterek, "Muğla çam 
balında Türkiye'de birinci 
sırada, narenciyede, 
zeytindeki tarım potansiyelimiz 
de iyi olduğumuz bir sektör" 
dedi.
YANGINLARDA 220 HEKTAR 
ALAN YANDI
2024 yılı yaz aylarında Muğla 

bölgesinde 381'i orman, 294'u 
ziraat alanı olmak üzere 220 
hektar alanın yandığın belirten 
Vali İdris Akbıyık, "Muğla 
Türkiye'de geçtiğimiz yıl örnek 
bir başarı sergiledi orman 
yangınlarında. 381 orman, 294 
ziraat yangınında toplam 220 
hektarlık orman alanımız zarar 
gördü. Bu alanlara 2024 
yılında yaklaşık 260 bin fidan 
toprakla buluşturulurken, 285 
hektarlık alan ağaçlandırıldı" 
dedi.
TOPLU KONUT YATIRIMLARI
Toplu Konut İdares� projeler� 

hakkında b�lg� veren Val� 
Akbıyık, Bodrum Tapu ve 
Kadastro H�zmet B�nası, 
Dalaman, Köyceğiz ve 
Yatağan ilçelerindeki hükümet 
konakları gibi kamu binalarının 
yapım ve onarım çalışmaları 
hızla devam ettiğini, 2024 
yılında Menteşe ve Milas 
ilçesinde 351 konut 
tamamlandığını, Fethiye, 
Kavaklıdere, Köyceğiz, 
Menteşe, Milas, Seydikemer 
ve Yatağan ilçelerinde ise 3 bin 
18 konutun yapımının devam 
ettiğini açıkladı.

Haber Merkezi

MUTTAŞ Den�z H�zmetler� A.Ş. 
Yönet�m Kurulu Başkanı Uğur 
İlham� ÖZDEN ve yönet�m 
kurulu Feth�ye Beled�ye 
Başkanı Al�m Karaca’ya 
z�yarette bulundu.

Z�yarete Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes� Ulaşım Da�res� 
Başkanı Süleyman Özdem�r, 
Yönet�m Kurulu Başkan Vek�l� 
ve Den�zc�l�k Şube Müdürü 
Cem Hodoğlug�l, Bodrum 
Mecl�s Üyes� N�yaz� Atare, 
Feth�ye Mecl�s Üyes� Al� Özgür 

BAŞKAN KARACA’YI ZİYARET ETTİLER
Kullukçu, M�las Mecl�s Üyes� 
Emrah Mergen, Bodrum DTO 
Başkanı Orhan D�nç, Feth�ye 
DTO Başkanı İlkay Tugay ve 
Marmar�s DTO Başkanı Hal�l 
Bağlı da katılım sağladı.

MUTTAŞ Den�z H�zmetler� A.Ş. 
Yönet�m Kurulu Başkanı Uğur 
İlham� ÖZDEN z�yarette 
Karaca’ya pusula hed�ye ett�. 
Z�yarette den�z h�zmetler� 
taşımacılığı �le �lg�l� görüş 
alışver�ş�nde bulunuldu.

Haber Merkezi



Sp
or

feth�yetv.com

feth�yetv.com

feth�yetv.com

feth�yetv.com

Haber Merkezi

HABER: ESRA KAPICI

HABER / ELİF OTURAKCI

HABER /Onur ÇADIR

Haber Merkezi

Haber Merkezi

Haber Merkezi

TFF 2. L�g Beyaz Grup'ta 
mücadele eden Feth�yespor 
l�g�n �k�nc� yarı hazırlıklarını 
Antalya'da L�berty Lara'da 
tamamlarken, kampın son 
gününde oynadığı İsviçre'nin 
süper lig ekibinden F.Zürih'i 2-
0 yenerek Fethiye'ye döndü. 
L�gde 26 puanla 9.sırada 
bulunan Feth�yespor Antalya 
kampında oynadığı �lk özel 
maçta 52 Orduspor ile 4-4 
berabere kalırken, ikinci 
hazırlık maçını 3. Lig 4. Grup 

FETHİYESPOR, F. ZÜRİH'İ 2-0 YENDİ

takımlarından Mardinspor ile 
oynayıp bu maçı 3-0 
kaybetmişti. Teknik Direktör 
Selahaddin Dinçel 
yönetimindeki 10 günlük 
Antalya kampının son günü de 
İsviçre'nin süper lig ekibinden 
F.Zürih ile karşılaşan 
Fethiyespor Berat Satır ve 
Cihan Kazan'ın attığı gollerle 
bu takımı 2-0 yenerek 
Fethiye'ye döndü. Fethiyespor 
pazartesi gününü dinlenerek 
geçirirken, Salı günü bir araya 

gelip ligin ilk maçı olan 
Kastamonuspor deplasmanı 
için hazırlıklarını Fethiye'de 
sürdürecek. 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, kampın çok 
faydalı geçtiğini belirterek, 
"Fethiyespor olarak yoğun 
şekilde çalıştık. 3 hazırlık maçı 
yaptık. 52 Orduspor, 
Mardinspor ve F. Zürih ile 
oynadık. Antalya kampını 
tamamlayıp Fethiye'ye 
döndük. Sakat ve rahatsız 

oyuncumuz yok. 
Kastamonuspor maçına kadar 
çalışmalarımıza Fethiye'de 
devam edeceğiz. 
Futbolcularımın 10 günlük 
kamptaki performansından çok 
memnunum. Bu çalışmaların 
sonucunu ligde alacağımız 
galibiyetlerle ortaya koyacağız. 
Bu kampı hazırlayan 
başkanımız Esat Bakırcı ve 
yönetim kurulumuza teşekkür 
ediyorum." ifadelerini kullandı.

Haber Merkezi

Muğla 1. Amatör Ligi B 
grubunda ligin bitimine 1 hafta 
kala Ölüdenizspor 
şampiyonluğunu ilan etti. 
Ölüdenizspor, Fethiye 1923 
Spor'u 2-1 yenerken, 13 maçta 
30 puanla şampiyon olarak 
Muğla Süper Amatör Ligine 
yükselen takım oldu. 
Ölüdenizspor Başkanı turizmci 
Oğuz Vesekçi ve arkadaşlarının 
büyük emek verdiği 
Ölüdenizspor, son maçını 
deplasmanda Bozburun 

ÖLÜDENİZSPOR ŞAMPİYON
Belediyespor ile oynayacak.
Cumartes� günü Ölüden�z 
Stadı'nda oynanan karşılaşmaya 
ev sah�b� Ölüdenizspor maça; 
Süreyya Aygan, Rıfat Harun 
Ceviz, Muhammet Durdu, 
Hakan Mehmet Soyçeri, Yunus 
Emre Yılmaz, Emirhan Kazıklı, 
Ozan Tuğay, Ali Varol, Serhat 
Dağ, Berat Kılıç, Mehmed Emre 
Topçu 11'i ile çıkarken; Fethiye 
1923 Spor ise maça; Uğur 
Akyüz, Mehmet Taha Kocabaş, 
Emrah Özkaraca, Rasıh 

Günkaç, Yusuf Mert Erenoğlu, 
Ramazan Dikik, Furkan Gürel, 
Ümit Özdemir, Atakan Uzuh, 
Bayram Topçu, Ramazan Abacı 
11'i ile çıktı. 
Karşılıklı ataklarla geçen 
karşılaşmada 17. Dakikada 
Muhammet Durdu'nun attığı 
golle 1-0 öne geçen mavi 
beyazlılar 33. Dakikada 
Ramazan Abacı'nın golüne 
engel olamayınca karşılaşmanın 
ilk yarısı 1-1 kapandı. Oldukça 
zevkli ve heyecanlı geçen maçın 
90.dakikasında Ölüdenizspor'un 
kazandığı penaltı vuruşunu 

Muhammet Durdu gole çevirince 
ev sahibi ekip durumu 2-1 yaptı. 
Maçın uzatma dakikalarında gol 
olmayınca Ölüdenizspor, haftayı 
galibiyetle kapatıp 
şampiyonluğunu bir hafta 
önceden garantilemiş oldu.  
Ölüdenizspor, 18 Ocak 2025 
Cumartesi günü deplasmanda 
Bozburun Belediyespor ile 
karşılaşacak. Bu grupta 
Selimiye Futbol da 27 puanla 
2.sırada olup, üst lige çıkan 
ikinci takım oldu. Berk 
Tüzemen'in çalıştırdığı 
Ölüdenizspor, 13 maçta  9 

galibiyet, 3 beraberlik ve 1 yenilgi alırken, 30 puanla 1 hafta 
önceden Muğla Süper Amatör Lige yükselen Fethiye takımı oldu. 

Haber Merkezi


